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Vážení čtenáři Kvasických 
novin, rok se sešel s rokem a no-
viny uzavírají společně s vámi rok 
2006. Jaký byl? Pro někoho zna-
menal změny v pracovním i osob-
ním životě, pro jiného byl po-
klidný, prožitý v pohodě a míru. 
Celý letošní rok byl ve znamení 
voleb. V červnu parlamentní vol-
by a v říjnu volby komunální. Na 
to, že ještě nemáme vládu (mož-
ná do vydání těchto novin tomu 
bude už jinak) jsme si už nějak 
zvykli. Dál žijeme své životy, a to 
že se politici neumí dohodnout, 
nám připomenou večerní televiz-
ní zprávy nebo zprávy v rozhlase. 
Už možná víc by nám vadilo, kdy-
by po komunálních volbách neu-
sedl na kvasickou radnici starosta 
a další radní. Výsledky voleb zná-
me – pro jednoho příjemná sku-
tečnost, pro druhého nemilé pře-
kvapení. Ale opět jde život dál, 
kolo dějin se nezastavilo a příští 
4 roky prověří, zda byla naše vol-
ba správná.

Čeká nás rok 2007. Mnozí 
z nás vkládáme do jeho sedmičky 
na konci letopočtu velké naděje 
na štěstí. V jedné písničce se zpí-
vá „...Štěstí je krásná věc, ale pra-
chy si za ně nekoupíš...“ V novém 
roce se budeme opět tak, jako 
v tom pomalu končícím, lopotit 
za měsíční mzdu, abychom zapla-
tili inkaso, nájem, energie, vodu, 
musíme nasytit rodinu, děcka ros-
tou a nazí a bosí chodit nemo-
hou, to auto taky potřebuje „šťá-
vu“, možná zbude i na dovolenou, 
něco málo uškudlíme na své ko-
níčky atd.... Bude stejně platit bez 
ohledu, jakou koncovku má leto-
počet: „Každý jsme strůjcem své-
ho štěstí.“

 
Přejeme vám, milí kvasičtí spo-

luobčané, věrní čtenáři našich 
místních novin, spokojené proži-
tí vánočních svátků, v novém roce 
hodně zdraví, protože je ho potře-
ba, mnoho štěstí, neboť k životu 
patří a přemíru lásky – té není ni-
kdy dost.    Renáta+Hana+Aleš ☺ 

Místo člověka v životě 
není vyznačeno tím, 

co ví, ale tím, co chce 
a co dokáže. Proto 

vám přejeme do nové-
ho roku hodně toleran-
ce, porozumění, štěstí, 
a toto dokázat v plném 

zdraví.

Všem občanům přejí
                          

Lubomír Musil
starosta 

                         
Božena Konečná
místostarostka 

Ten vánoční čas...
V pátek 1. prosince jsme si s defi-

nitivní platností uvědomili, že se mílo-
vými kroky blíží vánoční svátky. V ten-
to den jsme rozsvícením vánočních 
stromků před naší základní školou za-
hájili období adventu, tzn. času, který 
nás dělí od Štědrého dne.

Program, který byl u této příležitosti 
pro nás přichystán byl zahájen vystou-
pením žesťového kvintetu konzervato-
ře Evangelické akademie v Kroměříži. 
Krátkým proslovem pozdravil přítom-
né ředitel základní školy p. Mgr. Ladi-
slav Škrabal. Po něm krátce promluvil 
starosta obce p. Lubomír Musil.

O další doprovodný program se po-
staraly děti z mateřské školy pod vede-
ním p. ředitelky Mgr. Hany Soukupové 
a p. učitelek Stránské a Mitkové. Žáci 
základní školy vystoupili pod vedením 
p. učitelky Doleželové. Jejich pásmo 
o zvycích, které se váží k Vánocům, se 
moc líbilo.

Na závěr celé akce vystoupila se 
svým poděkováním za hojnou účast 
předsedkyně Sboru pro občanské zá-
ležitosti p. Milena Hájková a současně 
pozvala všechny zúčastněné k malé-
mu „hřejivému“ občerstvení - pro děti 
v podobě čaje, pro dospělé svařené-
ho vína.

Atmosféra celé akce byla pěkná 
a sváteční, škoda jen, že nebyla zakon-
čena již tradičním ohňostrojem,na který 
se naše děti moc těšily.     Hana KyseláHana Kyselá

Nakreslila Eliška Ševčíková (1. třída)
s maminkou.

Pochůzku Mikuláše s družinou letos poprvé zajišťovali hasiči MOSDH Kvasice.

Kvasické
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Členové zastupitelstva

KOMUNÁLNÍ VOLBY
KVASICE

VOLEBNÍ ÚČAST 
57,62 % zúčastněných voličů
42,38 % nevolilo

VOLEBNÍ STRANY  
POČET HLASŮ CELKEM

ODS  hlasů 1859
Sdruž. nezáv. kand.  hlasů 1403
ČSSD  hlasů   584
KDU - ČSL  hlasů   560
KSČM  hlasů   499

Lubomír Musil
50 let

starosta

Božena Konečná
60 let

místostarostka

Milena Hájková
 36 let

zdravotní sestra

Jana Šišková
48 let

poštovní doručovatelka

Zdeněk Zapletal
38 let

OSVČ

Libuše Staňková
60 let

důchodce

Renáta Nelešovská
38 let

vedoucí kultur. a inf. střediska

Zdeněk Kohout
60 let

živnostník

MgA. Oldřich Šebestík
50 let

hudebník

Karel Kunovský
54 let

údržbář

Jaroslav Chudoba
41 let

OSVČ

Ing. Pavel Ševčík
45 let

programátor

Jaroslav Malenovský
66 let

důchodce

František Špíšek
51 let

dělník

Bc. Richard Šiška
28 let

technolog strojovny
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z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,
konané dne 14. září 2006

v 17.00 hod. - 18.45 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice

U s n e s e n í

1/ ZO vzalo na vědomí bez připomínek, že ustavující zasedání bude řídit 
do zvolení starosty nejstarší zvolený p. Jaroslav Malenovský.
2/ ZO zvolilo 3 člennou mandátovou a návrhovou komisi pro ověření plat-
nosti voleb ve složení: Ing. Pavel Ševčík, Libuše Staňková, Oldřich Šebes-
tík
3/ ZO schválilo po ověření mandátové komise platnost voleb do Zastupi-
telstva obce Kvasice i platnost o zvolení člena zastupitelstva.
4/ Slib člena Zastupitelstva obce Kvasice v předepsaném znění složilo 15 
členů zastupitelstva bez připomínek. Slib je součástí zápisu.
5/ ZO zvolilo 3 člennou komisi pro řízení a organizování voleb ve složení: 
Jaroslav Chudoba, Renáta Nelešovská, Karel Kunovský
6/ ZO schválilo provedení voleb tímto způsobem:
a) Bude volen starosta uvolněný ze zaměstnání, místostarosta neuvolně-
ný, tři členové rady.
b) Volby do rady obce proběhnou tajným hlasováním a volby do výborů 
veřejným hlasováním.
c) Schválilo, že volba starosty, místostarosty a tří členů rady bude prove-
dena na hlasovacích lístcích s označením volby. Hlasovací lístek každý 
označí zapsáním jména jednoho z navržených kandidátů na funkci, kte-
rou pro něj hlasuje.
7/ ZO zvolilo dva členy pro ověření zápisu: Jana Šišková, Karel Kunov-
ský
8/ ZO zvolilo 2. listopadu 2006 starostou obce:

197/ ZO bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce.
198/ ZO schvaluje dodatek č. 1 k nájemní smlouvě mezi Obcí Kvasi-
ce a Mysliveckým sdružením Kvasice čl. III., odst.1 pronajímatel Obec 
Kvasice provede generální opravu mysliveckého zařízení a v průběhu let 
2004 až 2008 uvolní ze svého rozpočtu 600.000,- Kč podle stavební do-
kumentace „Nástavba a přístavba budovy mysliveckého zařízení“ z 01/
2004. Výše uvedená projektová dokumentace byla zpracována Ing. Otou 
Škrabalem - SPOLPROJEKT, se sídlem 767 01 Kroměříž, Oskol 3763, 
IČO: 12 30 18 33 a náklady na přístavbu a nástavbu mysliveckého zaříze-
ní činí 1.992.000,- Kč a v čl. IV. – další ujednání v odst. 1, ve kterém se 
mění částka 500.000,- Kč na částku 600.000,- Kč.

z 19. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konané dne 4. října 2006

v 17.00 hod. – 18.20 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice
199/ ZO bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce.
200/ ZO schvaluje uhrazení finanční částky ve výši 54.950,- Kč za projekt 
„Cyklostezka podél Baťova kanálu – studie“ na účet Sdružení obcí pro roz-
voj Baťova kanálu a vodní cesty na řece Moravě.
201/ ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2006
202/ ZO schvaluje udělení souhlasu s dělením pozemku parc. č. 286/21 
v k. ú. Nová Dědina pro zápis do katastru nemovitosti na pozemky parc. 
č. 286/21 o výměře 4 943m2 a parc. č. 286/41 o výměře 51m2 obě v k. ú. 
Nová Dědina, podle GP č. 284-42054/2006, jako podklad pro následný vý-
kup pozemku pod silničním tělesem silnice III/36744 pro vlastníka silni-
ce, a to Zlínský kraj, zastoupený Ředitelstvím silnic Zlínského kraje, pří-
spěvková organizace.
203/ ZO schvaluje smlouvu o dílo mezi obchodní společností DERATEX 
spol. s.r.o. Zlín, Mladcová 91 a Obcí Kvasice na velkoplošnou deratiza-
ci na dobu trvání r. 2007, 2008, 2009 2010 v ceně díla 24.200,- Kč + 19 % 
DPH včetně/rok.

z ustavujícího veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konané dne 2. listopadu 2006 

v 17.00 hod. - 18.45 hod.v zasedací místnosti OÚ Kvasice

U s n e s e n í

U s n e s e n í

pokračování na str. 4

Seznam zastupitelů             Volební strana           pref. hlasů
Lubomír Musil ODS 505
Milena Hájková Sdruž. nezáv. kand. 402
Jana Šišková ČSSD 379
Zdeněk Zapletal ODS 366
Libuše Staňková Sdruž. nezáv. kand. 346
Renáta Nelešovská ODS 344
Zdeněk Kohout Sdruž.nezáv.kand. 341
Božena Konečná ODS 323
Oldřich Šebestík ODS 321
Karel Kunovský Sdruž. nezáv. kand. 314
Jaroslav Chudoba KDU - ČSL 299
Pavel Ševčík KDU - ČSL 261
Jaroslav Malenovský KSČM 257
František Špíšek KSČM 242
Richard Šiška ČSSD 205

SLOŽENÍ ZASTUPITELSTVA

Starosta:  LUBOMÍR MUSIL

Místostarosta:  BOŽENA KONEČNÁ

Členové rady:  JAROSLAV MALENOVSKÝ
   ZDENĚK ZAPLETAL
   RICHARD ŠIŠKA

Finanční výbor
Předseda:  ING. PAVEL ŠEVČÍK
Členové:  JAROSLAV MALENOVSKÝ
   ZDENĚK ZAPLETAL
   JANA ŠIŠKOVÁ
   FILIP KLEMENT

Kontrolní výbor
Předseda:  ZDENĚK KOHOUT
Členové:  RENÁTA NELEŠOVSKÁ
   JAROSLAV CHUDOBA  

Bytová komise
Předseda:   OLDŘICH ŠEBESTÍK
Členové:  JANA ŠIŠKOVÁ
   KAREL KUNOVSKÝ

Komise životního prostředí a výstavby
Předseda:  ZDENĚK ZAPLETAL
Členové:  FRANTIŠEK ŠPÍŠEK
   EDUARD MAJDA

Komise sociální, zdravotní a péče o rodinu
Předseda:  JIŘINA POSPÍŠILOVÁ
Členové:  MILENA HÁJKOVÁ
   LUDMILA ZDRAŽILOVÁ
   EVA LOUČKOVÁ

Sbor pro občanské záležitosti a kulturní komise
Předseda:  MILENA HÁJKOVÁ
Členové:  LUBOMÍR MUSIL
   BOŽENA KONEČNÁ
   MARIE HOROVÁ
   DAGMAR ŠTĚBROVÁ
   LIBUŠE STAŃKOVÁ
   VLADIMÍR KUCHAŘ
   ING. JANA DOLEŽALOVÁ
   JAROSLAVA SKÁCELOVÁ
   VÁCLAV MUCHA
   EVA MITKOVÁ
   KAMILA WILLERTOVÁ
   RENÁTA NELEŠOVSKÁ
   JANA ŠTĚBROVÁ
   JANA ŠIŠKOVÁ

OBSAZENÍ RADNICE, 
ČLENOVÉ RADY, VÝBORŮ A KOMISÍ
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Rada obce se usnesla na svých pravidelných jednáních na těchto bodech:

U s n e s e n í
ze 77. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 13. září 2006 

534/ Rada obce souhlasí s udělením licence pro veřejnou linkovou osobní do-
pravu vnitrostátní pro obchodní firmu ČSAD Vsetín a.s., se sídlem Ohrada 791, 
755 01 Vsetín, IČ 451 92 120, pro linku 820221 a pověřuje starostu odesláním 
souhlasu.
535/ Rada obce schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok v obecním 
domě čp. 459, ul. Kroměřížská v Kvasicích pro p. Renatu Mošťkovou a Mirosla-
va Nakládala.
536/ Rada obce schvaluje odměnu § 13 zákona č. 143/1992 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů a § 10 nařízení vlády ČR č. 330/2003 Sb., ve znění pozdějších před-
pisů pro ředitelku MŠ Kvasice Mgr. Hanu Soukupovou ve výši 15.000,- Kč.
537/ Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2006.
538/ Rada obce ruší usnesení č. 526.
539/ Rada obce pověřuje starostu podepsáním Smlouvy mezi Zlínským krajem 
a Obcí Kvasice o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Zlínského kraje č. D/
1171/2006/STR ve výši 43.700,- Kč na obnovu hasičské techniky poškozené při 
zásazích v souvislosti s povodní 2006.

U s n e s e n í
ze 78. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 4. října 2006 

540/ Rada obce doporučuje ZO schválit uhrazení finanční částky ve výši 
54.950, Kč za projekt „Cyklostezka podél Baťova kanálu – studie“ na účet Sdru-
žení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty na řece Moravě.
541/ Rada obce schvaluje přidělení druhé popelové nádoby p. Marii Vykydalové, 
bytem Krajina 220, Kvasice.
542/ Rada obce schvaluje podle ustanovení § 10, písm. b) nařízení vlády ČR č. 
330/2003 Sb., ve znění pozdějších předpisů a podle písm. d), odst. 3 vnitřního 
platového předpisu schváleného radou obce ze dne 8. 3. 2000 usnesením číslo 
462 panu Zdeňku Novotnému odměnu ve výši dvou měsíčních platů při prvním 
skončení pracovního poměru při nabytí nároku na starobní důchod.
543/ Rada obce schvaluje na základě nařízení vlády ČR č.330/2003 Sb., § 10, 
písm. a) a zákona č.128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů § 103, odst. 4, 

písm. b) odměnu vedoucímu odboru Zdeňku Novotnému ve výši 50% měsíčního 
platu za aktivní pomoc při investiční výstavbě obce v termínu říjnové výplaty.
544/ Rada obce schvaluje vyplacení platů a odměn za prosinec 2006 v termínu 
provedení, poslední týden prosince 2006.
545/ Rada obce schvaluje podle § 13 zákona č. 143/1992 Sb., ve znění pozdějších 
předpisů a § 10 nařízení vlády ČR č. 330/2003 Sb., ve znění pozdějších předpisů 
pro ředitele ZŠ Kvasice Mgr. Ladislava Škrabala odměnu ve výši 15.000,- Kč.
546/ Rada obce schvaluje finanční příspěvek ve výši 1.000,- Kč pro Arcidiecézní 
charitu Olomouc „Hospic na Sv. Kopečku“ na provoz tohoto zařízení.
547/ Rada obce doporučuje ZO schválit udělení souhlasu s dělením pozemku 
parc. č. 286/20 v k. ú. Nová Dědina pro zápis do katastru nemovitosti na pozem-
ku parc. č. 286/21 o výměře 4 943m2 a parc. č. 286//41 o výměře 51m2 obě v k. 
ú. Nová Dědina podle GP č. 284-42054/2006, jako podklad pro následný výkup 
pozemku pod silničním tělesem silnice III/36744 pro vlastníka silnice, a to Zlín-
ský kraj, zastoupený Ředitelstvím silnic Zlínského kraje, příspěvková organizace.
548/ Rada obce schvaluje výši nájmu 1.000,- Kč/měsíc pro pana Karla Kunovské-
ho, Mírová 681, Kvasice za pronájem Sportareál v Kvasicích na dobu 6 měsíců, 
a to od října 2006 do března 2007. Po tomto termínu bude výše nájmu upravena, 
jak je stanoveno v předcházejícím ujednání ve smlouvě ze dne 31. 8. 2005 mezi 
Obcí Kvasice a p. Karlem Kunovským.
549/ Rada obce doporučuje ZO schválit smlouvu o dílo mezi obchodní společ-
ností DERATEX spol. s.r.o., Zlín, Mladcová 91 a Obcí Kvasice na velkoplošnou 
deratizaci na dobu trvání r. 2007, 2008, 2009, 2010 v ceně 24.200.- Kč+19% DPH 
včetně/rok.
550/ Rada obce doporučuje ZO schválit rozpočtové opatření č. 7/2006.

U s n e s e n í
ze 79. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 13. října 2006 

551/ Rada obce schvaluje výsledky inventur hotovostí a cenin za III.čtvrtletí 2006 
Obce Kvasice a zařízení Obce Kvasice
552/ Rada obce schvaluje navýšení nájemného v obecních bytech od 1. 2. 2007 
podle zákona č. 107/2006 Sb. a sdělení Ministerstva pro místní rozvoj č. 333/
2006 Sb., a to v maximální výši.
 

Usnesení č. 1
z 1. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 16. listopadu 2006 

1/ Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2006.
2/ Rada obce doporučuje ZO schválit navržený rozpočet Obce Kvasice na rok 
2007.
3/ Rada obce schvaluje neinvestiční náklady na žáka ZŠ Kvasice ve výši 5.283, Kč 
pro školní rok 2006 – 2007 a pověřuje starostu na vypracování a podpisu smluv 
se zainteresovanými obcemi.
4/ Rada obce schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi Obcí Kvasice a ob-
cemi Střížovice, Sulimov a Karolín vykonávat přenesenou působnost při přestup-
kovém řízení za úhradu 500,- Kč za každou projednávanou přestupkovou věc.
5/ Rada obce schvaluje ZŠ Kvasice převod finančních prostředků ve výši 
69.464, Kč z rezervního fondu do fondu reprodukce majetku.
7/ Rada obce schvaluje podle ustanovení § 108, odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., 
ve znění pozdějších předpisů užívat závěsný odznak paní Boženě Konečné a pa-
ní Libuši Staňkové.
8/ Rada obce schvaluje vyplácení měsíčních odměn pro uvolněného starostu obce 
Kvasice od 2. 11. 2006 ve výši stanovené nařízením vlády č. 37/2003 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů podle přílohy č. 1, sloupců 1 a 9 při počtu obyvatel 2 269 k 1. 
1. 2006 a příplatek za státní správu podle § 1, odst. 3, písm. c) ve výši 2.000, Kč.
9/ Rada obce pověřuje starostu obce k zabezpečení plánu údržby obce Kvasice 
a uzavřením smlouvy se ZP Kvasicko, a.s., se sídlem v Trávníku čp. 123, Kromě-
říž na provádění zimní údržby místních komunikací v období 2006/2007 a pově-
řuje starostu podpisem této smlouvy.
10/ Rada obce schvaluje přidělení druhé popelové nádoby p. Svatoslavě Pikové, 
bytem Osmek 580, Kvasice a p. Zdence Takáčové, bytem Mariánov 103, Kvasi-
ce.
11/ Rada obce nedoporučuje ZO odprodej části pozemku parc. č. 1463/4 v k. ú. 
Kvasice p. Ludvíku Kozlovi, Svobodova 1313, Otrokovice, ale doporučuje tuto 
část pozemku pronajmout za cenu 10,- Kč/rok.
12/ Rada obce souhlasí s výpovědí nájemní smlouvy dohodou ke dni 30. 11. 2006 
z obecního bytu Cukrovar 159, Kvasice mezi nájemcem p. Petrem Machalou, 
Cukrovar 159, Kvasice a pronajímatelem Obcí Kvasice.
13/ Rada obce schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok v obecním 
domě čp. 159 ulice Cukrovar v Kvasicích p. Janě Chalupové, Cukrovar 159, Kva-
sice.
14/ Rada obce schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok v obecním 
domě čp. 463 ulice Osmek v Kvasicích p. Markétě Doleželové, Osmek 463, Kva-
sice.
15/ Rada obce bere na vědomí podepsané smlouvy o dílo č. 14/2006 a č. 15/
2006.
16/ Rada obce schvaluje Jednací řád Rady obce v Kvasicích.
17/ Rada obce doporučuje ZO schválit odměny předsedům komisí, kteří nejsou 
členy zastupitelstva ve výši 950,- Kč/měsíc a členům komisí, kteří nejsou členy 
zastupitelstva ve výši 350,- Kč/měsíc od 1. 12. 2006 a tento termín se vztahuje 
i na členy, kteří nejsou členy zastupitelstva a to, podle ustanovení § 84, odst. 2, 
písm. y) zákona o obcích.

pana Lubomíra MUSILA počtem hlasů 9 PRO, 6 PROTI, 0 Zdržel se
zvolilo místostarostou obce: paní Boženu KONEČNOU počtem hlasů 9 
PRO, 6 PROTI, 0 Zdržel se
zvolilo prvního člena rady obce: pana Jaroslava MALENOVSKÉHO po-
čtem hlasů 9 PRO, 6 PROTI, 0 Zdržel se
zvolilo druhého člena rady obce: pana Zdeňka ZAPLETALA počtem hla-
sů 9 PRO, 6 PROTI, 0 Zdržel se
zvolilo třetího člena rady obce: pana Richarda ŠIŠKU počtem hlasů 9 
PRO, 6 PROTI, 0 Zdržel se
Hlasovací lístky jsou součástí zápisu.
9/ ZO ustanovilo finanční výbor a kontrolní výbor.
10/ ZO zvolilo 2. listopadu 2006 předsedu finančního výboru:
Ing. Pavla ŠEVČÍKA 11 PRO, 1 PROTI , 3 - Se zdrželi 
členy finančního výboru: 
pana Filipa KLEMENTA 10 - PRO, 4 - PROTI, 1 - Zdržel se
pana Jaroslava MALENOVSKÉHO 9 – PRO, 6 – PROTI, 0 - Zdržel se
paní Janu ŠIŠKOVOU 9 - PRO, 4 - PROTI, 2 - Zdrželi se
pana Zdeňka ZAPLETALA 10 - PRO, 5 – PROTI, 0 – Zdržel se 
předsedu kontrolního výboru:
pana Zdeňka KOHOUTA 15 hlasů PRO 
členy kontrolního výboru 
paní Renáta NELEŠOVSKÁ 11 – PRO, 1 – PROTI, 3 – Se zdrželi
pana Jaroslava CHUDOBU 14 – PRO, 0 – PROTI, 1 – Se zdržel
11/ ZO schvaluje Jednací řád Zastupitelstva obce v Kvasicích.
12/ ZO schvaluje zahájení vyplácení odměn od 2. 11. 2006 podle usta-
novení § 77, odst. 2 zákona o obcích pro neuvolněné členy zastupitelstva 
a k tomuto termínu podle ustanovení § 84, odst. 2, písmene y) zákona 
o obcích i jiným členům výborů a zvláštních orgánů obce, kteří nejsou 
členy zastupitelstva ve výši 350,- Kč/měsíc a členům přestupkové komi-
se 700,- Kč/měsíc.
13/ ZO stanovuje podle § 84, odst. 2, písmene r) zákona č. 128/2000 Sb. 
o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů při počtu obyva-
tel 2 269 k 1. 1. 2006 (§ 73, odst. 1 zákona o obcích) výši odměn neuvol-
něným členům zastupitelstva podle nařízení vlády č.50/2006 Sb. a to, pro 
místostarostu obce podle sl. 7 a 9 přílohy, pro ostatní členy rady podle 
sl. 10 a 14, předsedy výborů nebo komisí podle sl. 11 a 14 přílohy a před-
sedy zvláštních orgánů nebo komise rady pověřené výkonem státní sprá-
vy podle odst. 8 a 9, ostatním členům zastupitelstva nezařazeným do rady 
obce, výborů a komisí podle sl.13 a 14 přílohy. U souběhu funkcí neuvol-
něného člena zastupitelstva se postupuje podle § 77, odst. 3, písm. b) zá-
kona o obcích.

dokončení ze str. 3
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Během měsíce prosince 2006 proběhne v charitě příprava na Tříkrálo-
vou sbírku. Jedná se o akci organizovanou v celé České republice Sdruže-
ním České katolické charity, která patří k největším humanitárním orga-
nizacím v ČR. Česká katolická charita je řádným členem Caritas Europa 
a Carita Internationalis. Spolu s ostatními zeměmi pomáhá hladovějícímu 
a strádajícímu obyvatelstvu mírnit následky živelných pohrom i válečných 
konfliktů, poskytuje pomoc v nouzi. 

Sbírka je uskutečněna ve spolupráci s jednotlivými místními charitami, 
včetně Farní charity Kvasice, která zahrnuje obce Bělov, Karolín, Novou 
Dědinu, Střížovice, Sulimov.

V roce 2006 bylo vykoledováno celkem 59 795,50 Kč, z toho v Kvasi-
cích 36 849 Kč.

V celé Olomoucké arcidiecézi, kam náleží farnost Kvasice, to bylo cel-
kem 15,75 milionů korun. Suma však není u Tříkrálové sbírky ta nejdůle-
žitější, mnohem důležitější je její duchovní rozměr.

První Tříkrálová sbírka se uskutečnila v roce 2000. 

Tříkrálová sbírka 2007 proběhne v Kvasicích v sobotu 6. ledna. 

Tak jako v minulých letech budou skupinky králů, s vedoucími ozna-
čenými průkazkami, navštěvovat jednotlivé domy s pokladničkami opat-
řenými nálepkou Charity. Budou k vám přicházet s upřímným srdcem, 
s radostí, dobrou vůlí a s vírou, že upřímné otevřené srdce a štědrá ruka 
přinášejí radost a uspokojení i dárcům.

Když jsme tak světem kráčeli,
mnoho bídy jsme viděli.
Chudáci, co nic nemají,
ve vaši pomoc doufají.

Charita, máti soucitná,
nešťastným chudým pomáhá.
Proto, kdo štědré srdce má,
pro charitu do kasičky dá!

 
Za přijetí, pochopení a podporu Tříkrálové sbírky v naší obci Vám sr-

dečně děkujeme.                           Květoslava Koutňáková, Charita Kvasice

Tříkrálová sbírka

1. V parku je opravena cesta. Budou v roce 2007 pokračovat práce 
na obnově zašlé krásy zámeckého parku?

Z finančních prostředků obce byl zbudován napříč zámeckým par-
kem nový chodník. Pro příští rok je rovněž v rozpočtu obce počítáno 
s výstavbou dalších chodníků v tomto kulturním prostředí. Pro příští 
léta bude v každém rozpočtu počítáno s minimální částkou 100.000 Kč 
na obnovu parku. V současné době projednává Rada obce možnost 
získání dalších finančních prostředků z povodňových zdrojů.

2. Na náměstí A. Dohnala, v blízkosti římskokatolického kostela, 
byly zbudovány nástupní ostrůvky pro cestující. Znamená to tedy, že 
sem bude v nejbližší době přestěhována autobusová zastávka z měs-
tečka (u sokolovny). Začne se už brzy s rekonstrukcí našeho ústřed-
ního náměstí?

S platností od nového jízdního řádu, to je od 10. 12. 2006 jsou za-
stávky přemístěny na provizorně zbudované nástupiště. Na rekonstruk-
ci náměstí se začne pracovat po obdržení finančních prostředků z EU 
fondů.

 
3. Kdy bude v provozu sběrný dvůr ve starém dvoře?

Nejedná se o sběrný dvůr, ale o další sběrné místo pro velkoobjemo-
vý odpad, který je v kategorii jako další domovní odpad. V současné 
době se zabezpečují vhodné kontejnery.

4. Budou obměněny web stránky obce Kvasice? Občany nejvíce 
zajímá, jestli bude radnice reagovat na otázky či připomínky občanů 
posílané do diskuze. Plánujete upravit strukturu této rubriky? Např. 
„Vy se ptáte a starosta odpovídá?“ Myslíte si, že jsou občané pro-
střednictvím webu dobře informováni o dění v obci? 

V současné době se připravuje obměna web stránek Obce Kvasice 
a radnice bude na slušné dotazy a připomínky občanů jistě reagovat.

5. Jakou lokalitu má radnice vytipovanou pro výstavbu rodinných 
domků? Kdy se začne projednávat změna územního plánu?

Obec má podle schváleného územního plánu vytipovány čtyři lokali-
ty na výstavbu rodinných domků. Jsou to Krajina II, Krajina III (díl), 
Mesla a Bělovská.

My se ptáme, 
starosta odpovídá

Tříkrálová sbírka

Nová autobusová zastávka u kostela.

Značení ulic.

Chodník v parku.
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Tento školní rok je rokem, kdy 
se na všech školách dotváří tzv. 
školní vzdělávací programy. Po 
řadě školení a instruktáží stojí 
teď všichni pedagogové před 
úkolem vyhodnotit dotazníky, 
sjednotit společné učivo v jed-
notlivých předmětech a rozhod-
nout, kde bude dané problema-
tice věnována stěžejní pozornost 
a s jakými kompetencemi by měli 
žáci opouštět vyučovací hodiny. 

Ve dnech 2. a 3. listopadu 2006 
se proto všichni učitelé kvasické 
základní školy zúčastnili pracov-
ní cesty do jedné ze základních 
škol v Turnově, kam byli pozváni 
ředitelem oné školy, jež již řadu 
let podle nového školního vzdě-
lávacího programu vede výuku 
žáků a patří mezi pilotní školy, 

Učitelé byli v Turnově

V minulém vydání Kvasických novin byl zveřejněn článek, v němž 
se měli čtenáři možnost seznámit s výsledky rekonstrukce v místní 
základní škole, která proběhla o velkých prázdninách. Jako příklad 
uvádím, že ve velké části školy došlo k výměně plastových oken, po 
přestavbě je nová školní kuchyň i jídelna a další prostory.

Jménem Základní školy praktické a Základní školy speciál-
ní bych chtěla poděkovat panu řediteli Mgr. Ladislavu Škrabalovi 
a všem, kteří se na rekonstrukčních pracích podíleli, ať už finanč-
ně nebo doslova „vlastníma rukama“. Jsme nesmírně rádi za to, 
že naše děti mohou využívat velmi pěkné sociální zařízení v pavilo-

nu D.
Největším zlep-

šením naší stávají-
cí situace je ovšem 
výstavba nájezdu 
před vchodem do 
školy a zbudová-
ní výtahu do prv-
ního patra. Vý-
tah byl uveden 
do provozu v prů-
běhu měsíce říj-
na. Usnadní práci 
nejen učitelkám, 
které budou moci 
od této chvíle na 
procházky také 
se třídou, kterou 
navštěvuje i jeden 
imobilní chlapec, 
ale maximálně 
pomůže rodičům 
onoho žáka, jež 

jej denně do školy dovážejí.
Víme, že v budoucnu může nájezd a výtah sloužit i dalším žá-

kům, ať už ze tříd naší školy nebo dítěti s tělesným postižením in-
tegrovanému do běžné základní školy. Za příjemnou přátelskou 
atmosféru v kvasické škole jsme opravdu vděční a za zlepšení pra-
covních podmínek velmi děkujeme.

Za ZŠ speciální Lenka Nebuchlová

Atmosféra v Základní škole Kvasice 
je plná porozumění pro potřeby dětí s postižením

Na prvním stupni ZŠ během I. čtvrtletí byly pro děti uspořádány akce, 
které doplňují a zpestřují výuku. 
• Žáci prvního ročníku se 4. října fotografovali, aby i po létech si mohli 
připomenout jejich 1. školní rok. 
• 10. října do školy zavítala Eliška, Iveta a Kamil z Jihlavy a předvedli dě-
tem netradiční divadelní představení „Pohádkové tančení“.
• 17. října žáci 4. tříd si učivo vlastivědy doplnili exkurzí do Mikulčic, kde 
se mohli na vlastní oči přesvědčit, jak vypadalo staré nádobí, ozdoby, šper-
ky a jiné předměty z období Velké Moravy. Součástí exkurze byla i návště-
va ZOO v Hodoníně a tím doplněno učivo přírodovědy.

Akce dětí I. stupně Základní školy KvasiceAkce dětí I. stupně Základní školy Kvasice

Orientovat se v bibli a porozumět jí je velmi náročné i pro mno-
ho dospělých. Přesto se na naší škole našlo 13 žáků, kteří úspěš-
ně zvládli školní kolo vědomostní soutěže Bible a my. 

Dva nejlepší z každé kategorie postoupili do okresního kola, je-
hož jsme už tradičními účastníky. Jednalo se o tyto reprezentan-
ty: Jakuba a Tomáše Gajdošíkovi, Janu Vlčkovou, Barboru Ševčí-
kovou a Johanu Trojčákovou. Okresní kolo se opět odehrávalo 
na Arcibiskupském gymnáziu v Kroměříži, podle věku byli soutě-
žící rozděleni do 4 kategorií. V každé z nich soutěžilo 20 dětí z 11 
škol celého okresu Kroměříž. Po písemné části postoupilo 6 nej-
lepších do veřejného ústního finále. Letos se do finále probojo-
val i náš reprezentant II. kategorie Jakub Gajdošík z VI. třídy, ale 
i ostatní dosáhli výborného umístění. Celkově jsme si z okresní-
ho kola odvezli 6. a dvě 8. místa, což je v konkurenci církevních 
základních škol a víceletých gymnázií výborný výsledek. Pořada-
telé tradičně připravili dětem příjemné dopoledne plné napínavé-
ho soutěžení, zpěvu a zajímavého doprovodného programu. 

Těšíme se na další ročník této výjimečné soutěže. 
Věra Janoštíková, učitelka ZŠ Kvasice

Opět soutěžíme

• 19. října se nad Osmekem vzneslo asi 50 draků. Některé zakoupili rodi-
če, ale objevili se i draci vlastní výroby. A z těchto byl jako nejhezčí vyhod-
nocen drak Kristýnky Slané.
• Hudební skupina „Réva“ dětem zahrála nejen lidové písně, ale předved-
la, že i cimbál a housle dovedou zahrát současnou moderní hudbu. Nejví-
ce děti upoutala skladba s českým textem Či-wa-wa . 
• 15. listopadu navštívil naši školu pan Švehlík z Bystřice pod Hostýnem, 
který se zabývá výrobou keramických předmětů a někteří žáci si pod od-
borným vedením vyrobili drobné výrobky.
• 29. listopadu se děti mohly vybrat z několika nabízených souborů foto-
grafií a potom fotografie jistě použijí jako vánoční dárek pro nejbližší. 
• 5. prosince - Předvánoční posezení při vánočním čaji v 1. třídě. Žáci 
první třídy zahráli rodičům divadlo „Jak chtěl být Honza peciválem“. Spo-
lu s maminkami a babičkami si vyrobili čerty a Mikuláše a to vše při vá-
noční atmosféře prozářené svíčkami a provoněné vánočním čajem a cuk-
rovím.            Fotografie jednotlivých akcí najdete na www.zskvasice.cz.

Anna Tomaníková, učitelka ZŠ Kvasice

stejně jako v kroměřížském okre-
se Základní škola Zachar.

Během exkurze v budově ško-
ly, hospitacích v jednotlivých 
třídách a v následné besedě 
s vyučujícími a vedením školy 
si učitelky a učitelé zkonkretizo-
vali své představy o praktickém 
průběhu vyučovacích hodin, 
o úskalích tvorby a způsobu 
zpracování písemných materiálů 
zmiňovaných školních vzděláva-
cích programů.

Ani kvasickým nyní už nestojí 
nic v cestě zavést školní vzdělá-
vací program, jak ostatně ukládá 
školský zákon, do praktické výu-
ky žáků 1. a 6. ročníků od školní-
ho roku 2006/2007. 

Mgr. Ladislav Škrabal, 
ředitel školy

Výtah v ZŠ slouží postiženým dětem.

Naši finalisté.
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V Mateřské škole Kvasice je začátek nového školního roku nejen ob-
dobím seznamovacím, adaptačním, ale i velmi bohatým na spoustu nad-
standardních aktivit.

Jednou z mnoha vydařených akcí je i KVASICKÝ SLAVÍČEK, který 
je přehlídkou pěveckých dovedností předškolních dětí.Děti si společně 
s rodiči vybraly kvalitní repertoár a věnovaly spoustu času k jeho nacvi-
čení. Této školní přehlídce předcházela třídní kola.

Samostatná přehlídka proběhla ve veselém rytmu. Všechny děti byly 
pochváleny a odměněny.

Sluníčková třída:
1.m.: Nicolle Brázdilová 
2.m.: Monika Novotná
3.m.: Terezie Ševčíková

Logopedická třída:
1.m.: Klára Skácelová
2.m.: Zuzana Zdražilová
3.m.: Tomáš Kašík

Sportovní třída:
1.m.: Daniela Klapilová
2.m.: Daniel Večeřa a Tomáš Hora
3.m.: Nikol Diatková a Viktorie Cenigová

Zvláštní ocenění získal nejmladší zpěvák Zdeněk Bubela s písničkou 
Běží liška a Anežka Huláková s písní Zajíček. Ze starších zpěváků pak 
Lukáš Opravil (Skákal pes) a Slavomír Bartoš s písní Jednou je málo, 
kterou rozšířil naše kulturní obzory. Všichni ostatní zpěváci se umístili 
na „hvězdičkovém“místě a vyhráli.

Na závěr jsme si zazpívali v současné době naši nejoblíbenější písnič-
ku Beskyde, Beskyde.  

Za kolektiv MŠ Kvasice Vlasta Stránská, zást. ředitele

KVASICKÝ  SLAVÍČEK

Sluníčko hřeje, fouká vítr a pěk-
ný podzimní den je tady. Všich-
ni máme radost z krásného počasí 
a snažíme se být s dětmi co nejvíce 
v přírodě. Proto jezdíme na výlety 
a poznáváme s dětmi naše nejbliž-
ší okolí. Jedním takovým místem 
jsou pro nás Tabarky. S tímto slův-
kem je neodmyslitelně spjata jízda 
na koních a pobyt v lese u manželů 
Minaříkových. Velký dík patří celé 
rodině za jejich obětavost a pěkný 
vztah k dětem.

Letošní podzim jsme navštívi-
li Tabarky celkem pětkrát. Nejví-
ce se nám všem líbil poslední výlet, 
kdy jsme se lesem projeli v bryč-

PODZIM A DOBRÁ NÁLADA
ce tažené dvěma koňmi. Koníčci, 
kteří nás vozili, se jmenovali Dáša 
a Míša a na kozlíku seděl pan kočí 
Čevora. Při jízdě jsme pozorovali 
krásně zbarvený podzimní les.

Pro děti to byl zážitek, na kte-
rý hned tak nezapomenou. Velmi 
se nám líbily i ukázky kování koní 
a hry na zahradě.

Možná, že se některé z dětí stane 
ochráncem zvířátek nebo i jejich 
chovatelem. Nelze zapomenout na 
to, že pěkný vztah ke zvířátkům je 
třeba rozvíjet odmalička. 

Ještě jednou srdečný dík všem, 
kteří se o pěkné chvíle zasloužili.

Za kolektiv MŠ Eva MitkováNení to tak dávno, co mně jeden známý řekl: „Jestli se 
chcete podívat do Osvětimi, nejezděte tam na jaře, když 
všechno kvete.“ Poslechl jsem, exkurzi objednal na začátek 
listopadu a musím přiznat, že pošmourný, lehce deštivý den 
dodal tomuto tragickému místu ještě víc na ponurosti.

Ve čtvrtek 9. listopadu krátce po 6. hodině ranní vyrazil auto-
bus se žáky 8. a 9. tříd ZŠ Kvasice a ZŠ Břest k polským hrani-
cím. Kontrola na hranicích proběhla bez problémů. Ještě jsme 
vstřebali několik informací z polské historie a národních zvyk-
lostí (např. že návštěva, co si nedá vodku, není vítána…) a už 
jsme stáli před hlavním táborem v Osvětimi. Další úkol=vy-

měnit koruny 
za zloté, ne-
byl problém. 
Pan Kočí při-
vedl průvod-
ce a nás čeka-
ly 2 hodiny v 
jednom z nej-
temnějš ích 
k o u t ů  l i d -
ských dějin.

Prohlídka 
byla zajíma-
vá, měla na-
pětí a emotiv-
ní sílu. Jen ty 
tlačící se zá-
stupy dalších 
zájezdů či 

nastolené tempo prohlídky odhalovaly i zde patrný komerč-
ní rozměr. Navštívili jsme moderní maďarský dům (prostory 
týkající se maďarských vězňů a spravované maďarskou stra-
nou), 15 minut pobyli v českém sále a ve slovenském jsme 
zjistili, že nám schází průvodce a přibližně 40 dalších účast-
níků exkurze. Několik příštích okamžiků jsme bloumali (asi 
7- členná skupinka) mezi baráky a snažili se vystopovat ztra-
cené. Naštěstí asi po 5 minutách byla výprava opět pohro-
madě. Tím skončila hlavní část prohlídky. Ta druhá, kratší, 
ale z mého pohledu daleko otřesnější se vztahovala k vedlej-
šímu táboru – Březince. Ohromná plocha posetá dřevěný-
mi hangáry (pro vězně), jeden vedle druhého, ostnaté dráty. 
Jako byste se dívali na celý komplex skladišť. A ono to vlast-
ně skladiště bylo, jenže „materiál“ v něm měl být zničen! Vy-
hlazovací tábor Březinka byl opravdu dojemnou tečkou za 
exkurzí v Osvětimi, za exkurzí v památníku lidstva.

Mgr. Jiří Machovský, učitel ZŠ Kvasice

Osvětim – památník lidstva

Šestá třída v rámci rodin-
né výchovy navštívila s paní 
učitelkou Jiřinou Vrtalovou 
KIS Tlumačov a Mateřskou 
školu Tlumačov. V informač-
ním středisku se nám líbi-
la místnost s počítači, která 
slouží pro výuku veřejnosti. 
V knihovně jsme si prohlédli 
spoustu knih a paní Králová 

Naše návštěva Naše návštěva 
v Tlumačověv Tlumačově

nám ukázala bohatě zdobe-
ný tlumačovský kroj ženský 
i mužský. Poděkovali jsme za 
prohlídku a šli jsme do ma-
teřské školy, kde se mi také 
velice líbilo. Děti jsou zde 
rozděleny na sluníčka a hvěz-
dičky. Pohráli jsme si s nimi, 
dali jsme jim něco sladkého 
na zub. Zůstali bychom rádi 
déle, jenže byl čas k návratu 
do školy.
M. Nykrmajerová, žákyně ZŠ
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Slet draků 
se konal ne-
dělní odpoled-
ne 15. října. 
Nad Kvasi-
cemi vzlétlo 
přes dvě desít-
ky draků roz-
ličných tva-
rů, velikostí, 
barev. Někte-
ří byli v létá-
ní velmi zdat-
ní a jejich 
majitelé měli 
co dělat, aby 
je stáhli opět 
na zem. Jiní 
se jen leno-
šivě vznesli 
a zase ulehli. 
Ale byli i ta-
cí draci, kteří 
se svým „pá-
nům“ vytrhli 

a letěli si svou vlastní cestou. Podívaná vskutku zajímavá!
Na malé účastníky přehlídky draků čekala sladká odměna.
Pouštění draků k podzimu neodmyslitelně patří a my jsme rádi, 

že nám počasí přálo a drakiáda se vydařila.
Za pořadatele Dana Malenovská

DRAKIÁDADRAKIÁDA

Adventní i vánoční čas je 
v mnohých městech a obcích ve 
znamení koncertů. I Kvasice za-
čaly trochu s předstihem navo-
zovat v občanech sváteční at-
mosféru.

V pondělí 27. 11. 2006 od 18 
hodin se konal v kostele Nanebe-
vzetí Panny Marie SLAVNOST-
NÍ KONCERT k 15. výročí zalo-
žení Konzervatoře Evangelické 
akademie v Kroměříži. Koste-

SLAVNOSTNÍ KONCERT
lem se nesly písně a melodie 
v podání žáků a učitelů této ško-
ly. Když vidíte pohromadě tolik 
mladých lidí věnujících se hud-
bě, musíte si vzduchu říci, že ur-
čitě bude stále platit: „Co Čech, 
to muzikant“.

Poděkování patří také mikro-
regionu Jižní Haná, který při-
spěl finančně na dopravu pro 
občany z Hulína a Tlumačova.     

-nel-

Jako každý rok jsou v měsíci říjnu pravé rybářské žně. Dochází 
k výlovům chovných rybníků, a tak k zúročení celoročního snaže-
ní hospodáře a jeho spolupracovníků, kteří se o naše rybniční hos-
podaření poctivě starají po celé chovné období.

Letos byl výlov tří našich chovných rybníků. Na nedostatek prá-
ce při samotných výlovech si nikdo z pracovního kolektivu stěžo-
vat nemohl. Díky dobré organizaci práce hospodáře naší MO, byl 
výlov na Horním i Spodním rybníku ve „fabrice“ ukončen v re-
kordním čase a výsledek byl velmi uspokojivý.
Bylo uloveno celkem 3604 ks ryb o celkové váze 2438 kg.

Dle druhů bylo uloveno:  Kapr 2 - 2220 ks
 Kapr 3 - 454 ks
 Amur 2 - 350 ks
 Lín 2-3 - 580 ks 

Jen pro porovnání – v roce 1984 jsme vylovili 420 ks ryb. Z čísel 
je patrno, naše výlovy se díky dobrému hospodaření zhodnotily co 
do kvality i kvantity.

Po výlovech zůstane ještě několik povinností, jako je vyvápnění 
rybníků, odbahnění lovišť a zazimování příslušné techniky tak, aby 
bylo vše k použití na jaře roku příštího.

Chtěl bych touto cestou poděkovat především hospodáři p. Vladi-
mírovi Kuchařovi a p. Josefovi Janošíkovi a také všem poctivým ry-
bářům, kteří se výlovu zúčastnili.„Petrův Zdar“        Předseda MO

Výlov - rybářské žně

Rybářské závody na revíru Morava 13C v Kvasicích se staly kaž-
doročním vyvrcholením rybářské sezóny. Bylo tomu tak i letos 
16. září, kdy se na revíru sešlo 164 lovících rybářů z širokého okolí.

MO již měsíc před závody začala s přípravou tzn. sečením a úkli-
dem lovících míst na Štěrkovišti. Největším problémem byl vysoký 
stav vody a tím omezený počet míst vhodných k lovu.

Z výsledků závodů je patrno, že přípravný výbor na nic nezapo-
mněl, čehož důkazem bylo i kvalitní občerstvení, včetně tradičního 
srnčího guláše.

Výbor MO však velmi mrzí malý zájem kmenových členů, jak 
o závody, tak i o pomoc při jejich přípravě.

Závody byly vypsány ve třech kategoriích:

1. KAPR + AMUR 
 Pořadí vítězů: 1. Marek Břečka  3ks – 148 cm
  2. Milan Bilík  2ks – 108 cm
  3. Václav Šivel ml. 2ks – 105 cm

2. ŠTIKA + CANDÁT + SUMEC 
  1. Mikuláš Dvořák – štika – 66 cm
  2. Stanislav Mikulášek – štika – 59 cm
  3. Josef Kubelka – štika - 59 cm

3. BÍLÁ RYBA 
  1. Karel Klimek 41ks 680 cm
  2. Martin Tobolík 21ks 362 cm
  3. Pavel Zaoral 5ks 152 cm

Největšího kapra ulovil Václav Šivel…….56 cm a tím zís-
kal zvláštní cenu.

 
Všem, kteří se na přípravě a konání závodů podíleli patří podě-

kování za dobrou a poctivou práci. Díky našim sponzorům byla 
i tradiční tombola obsazena hodnotnými cenami.

Závody skončily a nezbývá než se těšit na příští ročník, který 
bude opět pojat jako memoriál Františka Pospíšila. „Petrův Zdar“ 

Předseda MO

Rybářské závody
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V obci Tlumačov je již necelé 4 měsíce v provozu nové Regionální vzdělá-
vací, kulturní a informační centrum pro mikroregion Jižní Haná. Centrum 
se nachází v budově zrekonstruované zejména za přispění dotací z EU. 

Centrum začalo svoji činnost přesně v sobotu 2. září, kdy bylo za pří-
tomnosti široké veřejnosti, vzácných hostů a představitelů obce Tlumačova 
a mikroregionu Jižní Haná slavnostně otevřeno. Od tohoto dne začalo zaří-
zení plnit funkci, pro kterou bylo zřízeno. To znamená – vzdělávání, kultu-
ru a informovanost. V praxi to znamená, že ve středisku funguje v pracovní 
dny informační centrum nabízející propagační materiály nejen Tlumačova, 
ale i okolních obcí a měst (Kvasice, Hulín, Holešov, Otrokovice, Kroměříž 
atd.). Pro turisty je zde přichystána velká škála různých map nejbližšího 
okolí i celé ČR. Návštěvníci zde mohou využít i nabízené služby v podobě 
veřejného internetu, kopírky, tiskárny, skeneru, faxu. 

Vzdělávání má v KIS také své místo. Probíhá kurz anglického jazyka pro 
začátečníky, v odborné učebně počítačové kurzy (základy windows, wordu 
a excelu) a další přednášky zaměřené na rizikové skupiny obyvatel. Mezi 
ně patří například matky na mateřské dovolené, senioři a nezaměstnaní. 
Při středisku se i úspěšně rozběhlo mateřské centrum Housata.

V budově je velký multifukční sál s možností rozdělení na dvě menší 
místnosti pro přednáškovou a školicí činnost. Již proběhly přednášky na 
zdravotní téma, rodičům budoucích prvňáčků poskytl cenné rady pedagog, 
psycholog i dětský lékař. V listopadu se uskutečnila přednáška ve spolu-
práci s Poradnou pro rodinu, mládež a mezilidské vztahy ze Zlína na téma 
„Domácí násilí“. 

Kultura je nedílnou součástí práce KIS. Pořádáme různé minikurzy pro 
zájemce. V měsíci říjnu si mohli občané přijít vyzkoušet dušičkovou vaz-
bu na hroby, proběhla ukázka háčkovaných ozdob na vánoční stromeček, 
výroba adventních věnců i jiných ozdob na vánoční stůl, připravili jsme 
divadelní představení ochotníků z Hostišové a pro seniory „Posezení s pís-
ničkou“.

V budově střediska vyučuje hru na hudební nástroje ZUŠ Otrokovice 
a úspěšně začalo i relaxační cvičení tajči. Centrum nabízí prodej vstupenek 
na divadelní i jiná představení otrokovické Besedy s pracovním názvem: 
„dodávka vstupenek téměř do domu“.

Středisko v Tlumačově 
úspěšně zahájilo svou činnost

internet a vyhledat si www.tlumacov.cz. Já osobně jsem moc ráda, že jste mě 
„kvasičáci“ nezklamali a účastníte se akcí v kisku. Vždyť tato instituce tu je 
i pro vás. Do Tlumačova to přece není zase tak daleko. 

 
Když se v roce 1840 usnesli tlumačovští občané, že na náměstí postaví 

dvoutřídní školu, zřejmě netušili, že potomci jejich potomků budou využí-
vat budovu k účelu, pro který byla zbudována, a to ke vzdělávání, informo-
vanosti a kultuře.

Ne každá obec, mnohdy i větší, se může pochlubit takovým kulturním 
stánkem jako Tlumačov. Hmotné statky jsou věc pomíjivá, ale znalosti, 
vědomosti a hezké chvíle strávené v příjemném prostředí v člověku zůsta-
nou. Pevně věřím, že vložená investice se tlumačovské radnici vrátí v podo-
bě vzdělaných a kulturních lidí.                                 Renáta Nelešovská

Myslím si, že kolektiv pracovnic 
KIS dokázal nabídnout program 
pro všechny věkové kategorie. Jistý 
dluh cítíme vůči mládeži. Doposud 
se nám pro ně nepodařilo zajistit 
zajímavé aktivity. Ale mohu zodpo-
vědně říct, že jsme na dospívající 
mládež nezapomněly a budeme pro 
ně nadále hledat „to pravé ořecho-
vé“. 

Pro rok 2007 připravujeme také 
pestrý program. Sledujte naše pla-
káty, které mají barvu žlutou, pot-
-řebné informace získáte i osobně 
nebo telefonicky v inf. centru (IC) 
577 929 023, hlášení místního roz-
hlasu a v neposlední řadě stačí použít 

Základní umělecká škola Otrokovice, 
pobočka Kvasice,

Vás srdečně zve na

VÁNOČNÍ KONCERT ŽÁKŮ 
HUDEBNÍHO OBORU. 

Koncert se koná v úterý 19. prosince
2006 v 15,30 hodin

ve společenské místnosti Základní školy Kvasice.

Ve společenské místnosti budou ve dnech 
18. a 19. prosince 2006 vystaveny práce 

výtvarného oboru ZUŠ.



strana 10                                                                                                                                                           Kvasické noviny

Oslavili jsme svátek svatého 
Mikuláše a pomalu se blíží ob-
dobí vánočních svátků, osla-
vy Silvestra a příchod nového 
roku. V posledních letech jsou 
v tyto dny slyšet různé dělobu-
chy a petardy, k vidění jsou 
různé světlice a ohňostroje. 
Obliba tohoto druhu zábavy 
je u některých občanů veliká 
a nedokážou si bez ní předsta-
vit žádný průběh oslav.

Zábavná pyrotechnika je 
v současné době k dostání na 
trhu bez problémů. Můžete si ji 
zakoupit například ve velkých 
supermarketech za poměrně 
nízkou cenu. Jsou ale i firmy 
a obchodníci, kteří se speciali-
zují jen na prodej tohoto dru-
hu zboží. Nákup u odborníků 
má své výhody. Ceny zábavné 
pyrotechniky mohou být i niž-

ší než v marketech. Odborník 
vám také dokáže poradit, jaký 
druh atrakce se pro danou pří-
ležitost hodí, a při zájmu o vět-
ší množství světelných efektů 
doporučí jejich posloupnost. 
Vysvětlí vám celý pracovní po-
stup při odpálení pyrotechni-
ky a upozorní na případné ne-
bezpečí. V obvyklém obchodě 
vám prodavačka tyto informa-
ce neřekne. Většinou vám sdě-
lí jen věkovou kategorii, pro 
kterou je pyrotechnika urče-
na, a cenu. Vůbec nejhorší je 
kupovat zboží u stánkových 
prodejců. Je samozřejmě mož-
né, že i jejich zboží bude kva-
litní, ale chlad a vlhkost kvali-
tu určitě zhorší.

V naší republice je pouze 
jeden výrobce zábavné pyro-
techniky. Jeho výrobky jsou 
velmi kvalitní, ale také za do-

Zábavná pyrotechnika není jen o zábavě
měty vyšších tříd nejsou volně 
prodejné. Mohu si je koupit já, 
protože vlastním průkaz odpa-
lovače ohňostrojů. Tento prů-
kaz vydává Báňský úřad a jeho 
platnost je pět let. Pak je vám 
platnost průkazu prodloužena 
nebo žádáte znovu o jeho vy-
dání.“

Poptávka po ohňostrojích 
je závislá na finančních mož-
nostech lidí, firem, měst, obcí. 
Tento druh atrakce vytváří ze-
jména krásnou tečku při růz-
ných oslavách. Pan Rajčan má 
v nabídce i solidní ohňostroje 
pro školy, charitativní akce. 
Největší prodejnost je zajis-
té v období vánočních svátků. 
Začíná to Mikulášem a končí 
při vítání nového roku.

Ohňostroje mohou být i in-
teriérové. Zdaleka ale o ně 
není takový zájem jako o ven-
kovní, v obchodech jsou k do-
stání v omezeném sortimen-
tu. Lidé je zatím moc neumějí 
ovládat. U specializovaných 
firem jsou k dostání například 
různé fontánky do dortů. Vý-
robky používané v místnosti 
nesmí být dýmivé a velký dů-
raz je kladen na bezpečnost.

Obliba a spotřeba zábavné 

sti vysokou cenu. Proto, aby 
obchodníci dostali tento druh 
zboží do širšího užívání, na-
kupují v zahraničí, převážně 
v Číně. Jedná se o atrakce jen 
o 5% méně kvalitní, ale o 30% 
levnější v porovnání s tuzem-
ským dodavatelem i s výrobci 
západní Evropy.

Obyvatelé Kvasic nemusí 
nikam jezdit za nákupem zá-
bavné pyrotechniky. Pan Ján 
Rajčan v naší obci podniká 
v oboru zábavné pyrotechni-
ky na Kroměřížsku i za hrani-
cemi okresu 7 let. Podle jeho 
slov jsou v našem okrese mi-
nimálně čtyři oficiální firmy, 
které se zabývají tímto dru-
hem zábavy.

Jeho firma se specializuje 
na malé a střední ohňostro-
je pro města, obce, politické 

strany apod. Zájemci nabíze-
né služby využívají zejména 
při sportovních akcích a osla-
vách, firemních prezentacích, 
městských veselicích, život-
ních událostech a výročích. 
Firma pana Rajčana také ce-
loročně zábavnou pyrotechni-
ku prodává. 

„Pyrotechnické zboží je roz-
děleno do několika tříd podle 
bezpečnosti,“ vysvětluje pan 
Rajčan. „Do I. třídy nebez-
pečnosti patří třaskavé kulič-
ky, prskavky, kapsle, boucha-
cí kuličky. Toto zboží si může 
koupit každý bez omezení 
věku. Další skupina pyrotech-
niky tvoří II. třídu. Jsou to na-
příklad různé petardy, rakety, 
dýmovnice, světelné fontány, 
gejzíry apod. Ty se mohou pro-
dávat jen lidem starším osm-
nácti let. Pyrotechnické před-

pyrotechniky podle slov pana 
Rajčana stoupá a tím se může 
i zvyšovat počet úrazů. Lidé 
často podceňují bezpečnost. 
„Moje firma zajišťuje instala-
ci a provedení slavnostního 
ohňostroje a speciálních oh-
ňových efektů „od A do Z“. 
Snažíme se pracovat na pro-
fesionální úrovni, bezpečně 
a efektivně, s pojištěním zá-
konné odpovědnosti. Co to 
v praxi znamená? Pokud dě-
lám ohňostroj ve městě, upo-
zorním raději policii. Není to 
sice moje povinnost, ale vy-
hnu se tak mnohým nepří-
jemnostem. Pokud je to nutné 
(nebezpečný terén okolo mís-
ta konání ohňostroje, blízkost 
hořlavého materiálu apod.) 
využívám pomoci a ochrany 
hasičů. Jinak s sebou mám sa-
mozřejmě hasicí přístroje. Pro 
mě je na prvním místě bezpeč-
nost lidí a ochrana majetku, 
prostředí konání ohňostroje 
a cenový limit, který ovlivňu-
je druh a výkon použité pyro-
techniky. Z pohledu diváka 
je zajisté nejdůležitější efekt. 
V každém případě by měl ale 
také myslet na bezpečnost.“                              

- nel -

Pan Ján Rajčan při přípravě ohňostroje.

Užili jsme si podzimní objížďky kvůli protipovodňovým opat-
řením v Tlumačově. Zprvu práce probíhaly jako v Evropě, 

pak ustrnuly ve známém tempu staveb socialismu. Proč se musí 
150 metrů silnice dělat tak dlouho, ví asi jen investor. Stavební fir-
ma Javorník by zase mohla zdůvodnit, proč přetáhla termín o 10 
dnů a dělalo se, že se nic neděje. Hanba se snoubí s ostudou! Lec-
kde se dnes staví i v sobotu a v neděli, ale zájmu veřejné komuni-
kace na nějakém týdnu nezáleží. Škody, ať si nesou uživatelé, da-
ňoví poplatníci.

Objevily se nové pěkné místní ukazatele na rozcestích. Škaro-
hlíd by cosi namítal o vyhazování peněz, ale mně se líbí, vždycky 
jsem je chtěl. Přidávají městečku lesk a význam a už se návštěvní-

Glosy aneb rýpalův zápisník
ci nemusejí vyptávat, kudy na Osmek a kde je škola.

Není možné přehlédnout také nový dlážděný chodník v parku, 
dlouhá léta na rozblácené cestě jsme po něm volali, takže teď ne-
šetřme chválou. Možná časem přibudou i nové důstojné lampy, 
ty staré šeredy při každém fotografování vytěsňuji, aby nepokazi-
ly záběr.

Horší s tím, co se vyjevilo za kostelem. Nové autobusové nádra-
ží (no dobře, tak zase jen zastávka to bude), jsem si představoval 
různě, ale výsledek přinejmenším žalostně zklamal. Zaslechl jsem 
cosi o dočasném řešení, ale to už znám. Sázím deset ku jedné, že 
i toto provizorium mne přežije. Nevím, zda je to už všechno, před 
větrem nás asi ochrání památné torzo bývalé hasičské zbrojnice. 
A zas argument pro hanebné rčení „u nás na dědině“.

Vánoční osvětlení „Městečka“ se letos zaměřilo na horní polovi-
nu smrku před farou a doplnila jej jakási girlanda, jen kam vyšla. 
Lepší to už asi nebude a nakonec co na tom prostranství osvět-
lovat? Přestárlé kaštany pomalu umírají a Park pionýrů z šedesá-
tých let stále zůstává svědkem dávné doby.           Václav Dosoudil



Kvasické noviny                                                                                                                                                        strana 11

A už jsou tu zase Vánoce a poslední „Kvasické noviny“- připomně-
la mně redaktorka paní Kyselá. A já dodávám nejenom konec roku, 
ale i volebního období. Při volbách jste vy, občané, rozdali hlasy, zvo-
lili nové zastupitele, ti zvolili radu, výbory a komise. Dochází ke změ-
nám i ve Sboru pro občanské záležitosti. Ve funkci předsedkyně SOZ 
a kulturní komise mě po více jak třiceti letech vystřídá paní Milena 
Hájková. Někteří členové sboru končí, noví přicházejí. Ale to dobré 
a osvědčené v práci SOZ v péči o občany bude pokračovat a já věřím, 
že přijdou i nové nápady. A tak to má v životě být.

Ale dnes ještě musím bilancovat končící rok 2006.
Blahopřání starším občanům patří pevně do činnosti SOZ. Vždy 

přináší radost a poděkování. Letos jsme rozeslali 84 blahopřání a na-
vštívili s kytičkou a dárkem 15 občanů. Ještě jednou jim dnes blaho-
přeji a přeji klidné Vánoce.

Vítání občánků patří mezi nejradostnější obřady. Prováděly je 
p. Hájková, Pospíšilová a Doležalová. Velký byl podíl žáků ZŠ pod ve-
dením p. Jany Štěbrové. Vítání proběhlo 5krát a přivítali jsme 11 no-
vých občánků Kvasic. Vítání děláme pro každé dítě zvlášť a těší nás, 
že se to hostům i dětem líbí. Posledního vítání se zúčastnila i starostka 
a zástupci z Bařic, kteří chtějí podle nás vítání dětí po 17 letech zno-
vu obnovit. To je také dokladem toho, že tento obřad je právem zařa-
zen do činnosti SOZ, škoda jen, že po úmrtí varhaníka pana Mlčocha 
se nám nepodařilo zajistit nového. Nevíte o nějakém?

Stejně tak slavnostním obřadem jsou občanské svatby. Pan starosta 
sezdal 6 nových manželských párů a my jim přejeme, aby jejich man-
želství bylo šťastné a trvalé.

Zahájení školního roku v MŠ i zahájení školního roku a rozloučení 
s žáky v ZŠ se pravidelně zúčastňoval pan starosta či místostarostka.

Ke smutným, ale zcela určitě potřebným, patří rozloučení s obča-
ny našimi smutečními řečníky paní Skácelovou a panem Kuchařem. 
V tomto roce jsme se důstojně rozloučili s 18 občany Kvasic.

Nezastupitelné místo při všech úkolech SOZ má dobrá práce naší 
matrikářky paní Horové, která je také členkou SOZ a musím říci, že vel-
mi platnou. I díky ní víme, že nás dnes v Kvasicích žije 2279 občanů.

Již zažitými v životě důchodců se staly zájezdy. V tomto roce se nám 
podařilo při 7 zájezdech opět navštívit řadu krásných míst naší Mora-
vy. Navštívili jsme hrady a zámky: Malenovice, Lešná, Raduň, Hradec 
nad Moravicí. Místa a města: Opava, Rýmařov, ZOO Lešná, sv. Ko-
peček, KIS Tlumačov, židovský hřbitov a synagogu v Holešově. Hory: 
Radhošť a Praděd. Ti zdatnější zdolali náročný výstup na vrchol Rad-
hoště i Pradědu. Nejvyšší horu Moravy - Praděd pokořil i na tomto zá-
jezdu nejstarší 76-letý účastník. Pro nás méně zdatné a invalidní byla 
zážitkem jízda lanovkou z Pusteven do Frenštátu, kterou zvládl i vů-
bec nejstarší účastník našich zájezdů 81letý pan Josef Ocknecht. Krás-
ně bylo i v kousku přírody Jeseníků v okolí Ovčárny. Při všech zájez-
dech nám přálo počasí a dobrá nálada nás neopustila ani na závěrečné 
besedě na areálu v Kvasicích. O přípravu zájezdů se vzorně staral pan 
Svatopluk Hájek a o dopravu pan Antonín Štanglica. Dobrou náladu 
udržovali hudbou paní Marie Muchová a Jarda David. Patří jim všem 
za to poděkování. Zájezdy prošlo 72 našich důchodců, je o ně zájem 
a budeme v nich pokračovat.

Poprvé se nám podařilo uskutečnit „Zpívánky“ pro seniory v měsí-
ci dubnu a setkání členů Havajské skupiny. Na závěr roku připravuje-
me další zpívánky. Budou v pátek 29. 12. v 16.00 hod. Kdo z důchod-
ců rád zpívá, přijďte do obecní Klubovny.

Závěrem mého hodnocení musím zopakovat staré složení SOZ -  
Kohout Zdeněk, Staňková Libuše, ing. Ševčík Pavel, Štěbrová Dag-
mar, Hájková Milena, Čáp Václav, Mitková Eva, Pospíšilová Jiřina, 
Kuchař Vladimír, Skácelová Jaroslava, Horová Marie se všemi se mně 
celé volební období a nejen v letošním roce velice dobře spolupracova-
lo a proto mi dovolte na závěr jim všem srdečně poděkovat.

A Vám spoluobčané chci popřát do nového roku hodně štěstí, zdra-
ví, málo starostí, stálou a dobrou práci, hodné děti a klidné a spokoje-
né stáří - to není dnes tak samozřejmé. 

Ing. Jana Doležalová, čl. SOZ

Z činnosti sboru pro občanské záležitosti

25. 12. 2006 17:30 Vánoční varhanní koncert

30. 12. 2006 17:00 Koncert sboru Cantus z Morkovic - far-
ní kostel

Vánoční bohoslužby:

neděle 24. 12. 2006 - 4. neděle adventní 8:00

Štědrý den - večerní (půlnoční) mše 21:30

pondělí 25. 12. 2006 - Boží hod vánoční - ranní mše 8:00

úterý 26. 12. 2006 - Sv. Štěpána - ranní mše 8:00

neděle 31. 12. 2006 - 15.00 adorace na ukončení roku

SVÁTEČNÍ BOHOSLUŽBY 
V KOSTELE NANEBEVZETÍ 

PANNY MARIE V KVASICÍCH

Rok 2006 v Náboženské obci 
Církve československé husitské v Kvasicích

Rok 2006 bude pro mnohé věřící naší náboženské obce 
spojen s rozsáhlou opravou varhan, která se započala v mě-
síci září a bude definitivně ukončena až na jaře roku 2007. 
Celé varhany byly za pomocí členů naší náboženské obce 
rozebrány a posunuty zhruba o metr k zadní stěně z důvo-
du lepšího procházení na varhanním kůru. Následně nato 
byla udělána část nové dřevěné podlahy pod varhanami 
a kompletně nové rozvody pro pneumatické ovládání var-
han. Dále byly vyměněny všechny membrány, které oteví-
rají přívod vzduchu k píšťalám a celé varhany byly naim-
pregnovány proti červotočovi, který si zvláště pochutnával 
na dřevěných píšťalách. Zhruba na polovině kovových píš-
ťal jsou opraveny vršky a ladící jazýčky a věříme, že do kon-
ce roku bude takto opravena i ta druhá polovina. Na vánoč-
ní svátky však bohužel varhany hrát ještě neuslyšíme, neboť 
pro pokles teploty v Husově sboru nebude možno varhany 
naladit. S laděním varhan se počítá až na jaře příštího roku, 
kdy se bude muset také ještě zakoupit nový motor pro vhá-
nění vzduchu do píšťal. 

Mimo tuto generální opravu varhan byly konány spolu 
s Římskokatolickou farností dvě ekumenické bohoslužby. 
Ta první se konala 7. května v Sokolovně na Nové Dědině, 
kdy si obec připomněla 350 let od jejího založení. Ta dru-
há pak byla 12. srpna v Kvasicích v barokním kostele Nane-
bevzetí Panny Marie u příležitosti svěcení praporu a znaku 
obce Kvasice. Obě ekumenické bohoslužby byly slouženy 
v přátelském duchu za velké účasti jak věřících, tak i nevě-
řících občanů a věříme, že i v dalších letech bude mezi obě-
ma církvemi bratrská spolupráce.

Rada starších NO CČSH v Kvasicích

Bohoslužby v Husově sboru 
o vánočních svátcích 2006

24. 12. Štědrý den: 22.00 hod.
25. 12. Hod Boží vánoční: 8.00 hod.
31. 12. Rozloučení se starým rokem: 8.00 hod.
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Blíží se konec roku a my máme za sebou další čtvrtletí cvičení 
aerobiku. Scházíme se pravidelně každé pondělí a čtvrtek v tělo-
cvičně ZŠ v Kvasicích.

S velkým potěšením můžeme konstatovat, že prvotní nadšení 
ze cvičení děvčata neopustilo a pravidelně zaplňují naše řady v tě-
locvičně v počtu 20 - 25 cvičenek.

Jsme rády, že si děvčata najdou čas a s potěšením si přijdou 
zacvičit. Tím nám dávají chuť i motivaci dále pokračovat ve zdo-
konalování se ve vedení cvičení aerobiku.

Velmi nás těší i to, že se náš kolektiv rozrostl o další nové člen-
ky TJ Sokol Kvasice.

cvičitelky Milena Hájková a Sylva Korvasová

TJ SOKOL KVASICE – i n f o r m u j e

Příprava na podzimní část sezóny začala již v červnu, kdy jsme 
řešili, kolik družstev přihlásit do soutěže. Problém nastal ve star-
ších žačkách, když čtyři hráčky věkově už nemohly hrát a dalších 
sedm hráček nechtělo pokračovat ještě jednu sezónu. Nábor no-
vých děvčat i chlapců do družstva mini se nezdařil, a tak jsme do 
soutěže přihlásili družstvo mladších žaček. Do této soutěže se při-
hlásilo 15 družstev, která byla rozdělena do dvou skupin 

Skupina A  Skupina B
DHK Olomouc HC Zlín A
ZŠ Holečkova Olomouc HC Zlín C
Prior Olomouc HC Veselí nad Moravou 
TJ Sokol Prostějov TJ Sokol Luhačovice
TJ Jiskra Otrokovice HSK Vlčnov-Bánov 
TJ Sokol Kvasice SHK Kunovice
HC Zlín B TJ Kordárna Velká na Veličkou 

 HK Hodonín 

Činnost oddílu házené 
v podzimní části sezóny 2006 – 2007

Družstva zařazená ve stejné skupině budou hrát čtyřkolově kaž-
dý s každým a dále s družstvy ze druhé skupiny dvoukolově každý 
s každým. 

Děvčata sehrála dvacet utkání z toho 16 vítězných a 4 prohry při 
aktivním skóre 431:204. 

Ve své skupině obsadila druhé místo s 32 body. Po zahájení škol-
ního roku byl proveden nábor do házené. Přihlásilo se 6 děvčat, 
která se ihned zapojila do tréninku, učí se pravidla a budou se při-
pravovat tak, aby mohla jezdit na turnaje minižaček a pokud vydr-
ží, přihlásíme je v jarní části do soutěže. Mladší žačky se ve dnech 
24. 11. 2006 zúčastnily turnaje ve Veselí nad Moravou, kde z 12 
účastníků obsadily 10. místo. Turnaje se účastnila i 4 družstva ze 
Slovenska. Gábina Gunčíková patřila mezi pět nejlepších střelkyň. 

Josef Ondra
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To, co vidíte na fotkách, není pole přichystané k sázení brambor. Ač se 
tomu nechce věřit, na obrázku je fotbalové hřiště ve Kvasicích. V součas-
né době přeoráno z důvodu lepšího rozkladu travních drnů. Bude ještě shr-
nuta vrstva ornice. Proběhne oprava drenáží a zavlažovacího systému hrací 
plochy. Po doplnění posypových a vegetačních vrstev bude vyset nový tráv-
ník. Okolo celého hřiště se plánuje nové zábradlí, fotbalové branky a jejich 
záchytné sítě. V rámci opravy zavlažování bude provedena oprava vodárny. 
Přejeme vám hoši, aby kvalitní trávník znamenal i výborné výsledky kvasic-
kého fotbalu.

1. Jak velká ztráta byla pro tým ztratit kvasické hřiště?

Muži - p. Jugas
Tím, že jsme nehráli na domácím hřišti, nevznikla ta pravá výhoda do-

mácího prostředí. Projevilo se to tím, že jsme se cítili, jako bychom hráli 
neustále venku. Ve dvou případech (na pouť a na derby s Jiskrou Otrokovi-
ce), kdy přišel větší počet kvasických diváků, se atmosféra na výkonu muž-
stva ihned projevila a byla z toho jediná dvě domácí vítězství. 

Dorost - p. Vrána
Nejen pro družstvo dorostu, ale určitě pro všechna mužstva z Kvasic 

byla ztráta domácího prostředí markantní. Jednak z důvodů tréninkových 
jednotek, ale především mistrovských utkání, které jsme hráli na hřišti 
v Bařicích. Hřiště je menších rozměrů, což mělo za  následek přebudo-
vání herního systému, na které mužstvo doplatilo. V neposlední řadě ná-
vštěva fanoušků.

St. žáci - p. Daněk
Samozřejmě, ztráta domácího hřiště se projevila jak v přípravě, tak i ve 

vlastní soutěži. Každý zápas jsme vlastně hráli na hřišti, které pro nás ne-
bylo to naše domácí. S tímto haendicapem jsme se však dokázali vyrovnat 
bojovností a vůlí po vítězství. Snad jediné co chybělo, byla větší divácká 
podpora, která by jistě dokázala náš tým ještě více podpořit.

Ml. žáci - p. Hégr
Samozřejmě to, že jsme nemohli hrát, ale hlavně trénovat na vlastním 

hřišti v prvních týdnech po zatopení Areálu působilo problémy. Největ-
ší snad byl ten, kde trénovat. Hřiště za školou bylo pro dvě mužstva malé 
a trénink na hřišti v Otrokovicích byl spojen s dopravou. V podzimní čás-

Redakce Kvasických novin požádala trenéry jednotli-
vých fotbalových mužstev o odpovědi na několik otá-
zek, které zhodnotily uplynulou podzimní část fotbalo-
vé sezóny jejich svěřenců

ti soutěže jsme již trénovali na svém hřišti a domácí zápasy se odehrály 
v Otrokovicích.

2. Jaký byl plán na umístění před začátkem podzimní části sou-
těže?

Muži - p. Jugas
Před začátkem soutěže bylo naším cílem získat tolik bodů, abychom se 

vyhli boji o záchranu.

Dorost - p. Vrána
Na začátku sezóny bylo cílem hrát střed tabulky krajské soutěže.

St. žáci - p. Daněk
Vzhledem k našemu úzkému hráčskému kádru a i faktu, že jsme byli 

přeřazeni do druhé, dle mého názoru i těžší skupiny, je naším cílem tuto 
soutěž udržet.

Ml. žáci - p. Hégr
O nějakém plánu na umístění u mladších žáků nelze mluvit. V době, 

kdy mužstvo tvoří většinou hráči patřící věkem do přípravy, bylo a je důle-
žitější „přitáhnout“ kluky k fotbalu, než samotný výsledek, ten přijde poz-
ději.

3. Co překáželo lepšímu umístění? 

Muži - p. Jugas
V 1/3 se nám daný plán na umístění dařilo plnit, ale posléze přišel 

útlum ovlivněný již zmiňovaným domácím prostředím, špatnou tréninko-
vou morálkou, úzkým kádrem a individuálními chybami hráčů. Příslibem 
byly výkony v 3/3 soutěže i když neměly bodový efekt.

Dorost - p. Vrána
V prvé řadě dlouhodobé zdravotní problémy několika hráčů základní 

sestavy. Kdy jsme museli zapojit do družstva hráče starších žáků, kteří 
svou výkonností a zkušenostmi ještě zaostávají, přesto se tohoto úkolu vel-
mi dobře zhostili.

St. žáci - p. Daněk
V současné době hrajeme na hranici našich možností. Potýkáme se 

s nedostatkem kluků, kteří by měli o fotbal zájem a byli ochotni tomuto 
sportu věnovat trochu ze svého volného času.

Ml. žáci - p. Hégr
Je to především nestabilní počet hráčů, kde jádro tvoří 7-8 hráčů. Něko-

lik zápasů se odehrálo s minimem hráčů, ať to bylo kvůli nemoci nebo ab-
senci, které „napomohli“ i rodiče, kteří mají někdy jinou představu o vyu-
žití soboty či neděle svého syna. V neposlední řadě je to i nezodpovědný 
přístup některých jednotlivců. Dalším problémem je velký ročníkový roz-
ptyl, kdy mužstvo je tvořeno hráči od 6 do 12 let. Většina mužstev, proti 
kterým nastupujeme, je složena ze dvou nejstarších ročníků a na hřišti je 
rozdíl i jednoho roku znát. Toto se promítá také i do tréninkové přípravy, 
která musí být vedena s ohledem na schopnosti a věk jednotlivců.

4. Jaké máte předsevzetí do jarní části soutěže?

Muži - p. Jugas
Naším cílem přes zimní přestávku, je kvalitně připravit mužstvo na jar-

ní boje. Začlenit do přípravy dorostence a pokud prokáží odpovídající vý-
konnost, zařadit je do kádru ,,A,, mužstva. Pokud bude možnost, doplnit 
do každé formace jednoho hráče. Dále je naším cílem, dosáhnout zkvalit-
nění obranné fáze a sehraného kolektivu.

 
Dorost - p. Vrána

Dát mužstvo po zdravotní stránce do pořádku, odpoutat se od konce ta-
bulky a udržet pro Kvasice družstvo dorostu v krajské soutěži.

Závěrem bych chtěl podotknout, že jsem družstvo dorostu netrénoval 
celou dobu podzimní části. Svou tréninkovou účast jsem ukončil na kon-
ci loňské sezóny a na vyžádání vedení klubu jsem se k týmu vrátil po tře-
tím mistrovském utkání.

St. žáci - p. Daněk
Na jarní část soutěže se v první řadě musíme pořádně připravit, tak 

pokračování na str. 14

FC KVASICE
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abychom byli schopni naše soupeře přehrát bojovností a nasazením. Mu-
síme hodně zapracovat na fyzické kondici a na práci s míčem. Pokud se 
nám toto podaří, věřím, že jsme schopni hrát vyrovnané partie i s mužstvy 
zvučnějších jmen a kvalit než jsme my. Hrát dobrý a pohledný fotbal je 
náš prvořadý cíl. Co se týká umístění, chtěli bychom se pohybovat v rela-
tivně klidném středu tabulky a soutěž udržet i pro příští rok.

Ml. žáci - p. Hégr
Pokračovat dál v trpělivé práci při tréninku a výsledky se určitě dostaví. 

Je to ale podmíněno ještě mnoha dalšími okolnostmi.

5. Nechybí ,,A,, týmu nějaká hráčská rezerva, např. ,,B,, muž-
stvo?
 
Muži - p. Jugas

Je pravda, že při existenci ,,B,, týmu by bylo v případě zranění či pokle-
su formy kde sáhnout, ale myslím si, že není v možnostech našeho klubu 
takovou rezervu udržovat. Spíše je potřeba rozšířit kádr a ty kteří nebudou 
mít výkonnost, pustit na hostování a posléze jim dát opět šanci. Věřím, že 
se v přípravě poperou o šanci naši dorostenci a tím vytvoří tlak na stáva-
jící členy kádru.

6. Nechybí ve Kvasicích přípravka?
 
Ml. žáci - p. Hégr 

Přípravka chybí, a to velmi výrazně. Bylo by dobré, kdyby se v každém 
ročníku objevilo několik kluků, ale bohužel zájem ze strany dětí, a to i přes 
velmi dobré zázemí fotbalového klubu, není takový, jaký by byl zapotřebí, 
aby vedle žákovských mužstev byla i přípravka.                                                          

Zpracoval Aleš Judas

dokončení ze str. 3

Kvasický tým sálové kopané SK IMOS KVASICE, hrající 1. Ligu 
Zlín se v nové sezóně zatím rozehrává. Z prvních šesti utkání vy-
hráli dva, čtyři prohráli a žádný neskončil remízou. Ale jak se říká: 
,,zajíci se počítají až po honě“. 

Mužstvo netvoří, jako u většiny celků jen nebo převážně aktivní 
hráči vyšších fotbalových soutěží, ale především kluci, kteří mají 
chuť a zájem se sportovně vyžít. Ani někteří bývalí hráči FC Kva-
sice nezahálí a svou mnohaletou zkušenost ukazují na čtvrtečních 
fotbálcích v tělocvičně ZŠ nebo v létě na antuce házenkářského 
klubu. Právě oni tvoří příklad pro zdejší mládež, která si stěžuje na 
nedostatek prostoru pro svůj volný čas (i když se nedá říci, že by 
ho ve Kvasicích bylo přehnaně mnoho). Ne nadarmo se říká: ,,ve 
zdravém těle zdravý duch“.                                            Aleš Judas

SK IMOS KVASICE 

Hokejbalový Club Kvasice Knights od letošního podzimu změnil půso-
biště. Opustil kroměřížské zázemí a začal bojovat o body v malenovické 
Hokejbalové lize. Všechny zápasy se hrají na tamním hřišti, které leží mezi 
ZŠ a sokolovnou v Malenovicích.

V soutěži hraje dvanáct týmů, které bojují o osm postupových míst do 
play off. Kvasice jsou momentálně na posledním postupovém místě, o kte-
ré budou bojovat s mladíky z Bulls. 

Nejaktuálnější informace si každý může přečíst na stránkách Otrokovic-
kého klubu (http://hko06.wz.cz/), který se rozhodl na svých stránkách in-
formovat o veškerém dění v Malenovické lize.    www.hbc.kvasice.com 

Herní plán HbC Kvasice

Datum  Čas  Domácí  Hosté

03. 12.  2006 13:00  Kvasice     -      HK Otrokovice 
10. 12.  2006 13:00   Kvasice     -      Bulls 
16. 12. 2006  11:30  Carpo      -      Kvasice 
17. 12.  2006  10:00  Kvasice     -      Rangers
06. 01.  2007 11:30  Tigers     -      Kvasice
13. 01.  2007 13:00  HC 94      -      Kvasice
20. 01.  2007  14:30  Kvasice     -      Monster
21. 01.  2007 13:00  Kvasice     -      Rivermen
03.02.  2007 10:00  Orel      -      Kvasice
04.02.  2007 13:00   Tečovice     -      Kvasice

Hokejbalisté informují

Tým Z V-nh V-pr R P-pr P-nh Skóre +/- Body 
1. Orel 11 11 0 0 0 0 94:18 +76 33
2. Rangers 11 9 0 0 0 2 92:21 +71 27
3. Tigers 11 8 0 0 0 3 62:31 +31 24
4. HK Otrokovice 12 7 0 1 1 3 38:38 0 23
5. Rivermen 10 7 0 0 1 2 62:22 +40 22
6. Stator 12 5 1 0 0 6 25:39 -14 17
7. Monsters 12 4 1 1 1 5 28:60 -32 16
8. Kvasice 12 4 0 0 0 8 26:53 -27 12
9. Bulls 12 3 0 0 0 9 37:63 -26 9

10. Carpo 12 2 0 0 0 10 46:73 -27 6
11. HC94 9 2 0 0 0 7 21:82 -61 6
12. Te�ovice 10 1 1 0 0 8 23:54 -31 5

Tabulka pro sezónu 06/07
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POKYNY PŘED ZAHÁJENÍM TOPNÉ SEZÓNY
Hasiči by rádi veřejnosti připomenuli, že instalovat a užívat lze pouze 

schválené typy spotřebičů paliv, určených k vytápění objektů a je nutné se 
řídit předpisy a návody výrobce pro jejich instalaci, umístění, užívání, ob-
sluhu a údržbu. Zákon o požární ochraně každému ukládá povinnost do-
držovat podmínky nebo návody, vztahující se k požární bezpečnosti vý-
robků nebo činností, a počínat si tak, aby nedocházelo ke vzniku požáru, 
zejména při používání tepelných, elektrických, plynových a jiných spo-
třebičů a komínů, při skladování a používání hořlavých nebo požárně ne-
bezpečných látek, manipulaci s nimi nebo s otevřeným ohněm či jiným 
zdrojem zapálení. Podrobnosti o těchto povinnostech upravuje vyhláška 
č. 246/2001 Sb., o stanovení podmínek požární bezpečnosti a výkonu stát-
ního požárního dozoru (vyhláška o požární prevenci).

Na co si dát pozor, než začnete topit
Každý by měl především vědět, v jakých lhůtách je povinen zajistit pro-

vedení pravidelných revizí plynových a elektrických spotřebičů nebo čiš-
tění a kontrol komínů pro jednotlivé typy tepelných spotřebičů. Měl by si 
zkontrolovat, zda je řádně upevněný kouřovod, zda není někde spotřebič 
nebo kouřovod propálený. Opatrnosti je třeba dbát zvláště při vysypává-
ní žhavého popela - popel ukládat do nehořlavých nádob, které jsou nepo-

Preventivní opatření 
v topné sezoně a o vánočních svátcích

rušené, uzavíratelné a umístěné v bezpečné vzdálenosti od hořlavých lá-
tek a stavebních konstrukcí z hořlavých hmot. Každoročně se stává špatné 
ukládání popela příčinou požárů nejen popelnic a kontejnerů, ale i obyt-
ných a hospodářských budov.

Je důležité kontrolovat skladování paliva, a to hlavně uhlí i zbytků dřev-
ní hmoty např. pilin a kůry. Zde hrozí už v tuto dobu nebezpečí samovzní-
cení. K tomu jsou náchylné především horší druhy uhlí. Proces samovzní-
cení uhlí podporuje skladování ve větších hromadách (u uhelen rodinných 
domků je kritická hranice 1,5m výšky), dále vlhkost, nestejnoměrná zrni-
tost a přítomnost zbytků dřeva a pilin. Skladovací plocha musí být před 
naskladněním řádně vyčištěna a nenavlhlá. Stěny uhelny řádně omítnu-
té, protože např. cihlová drť prokazatelně urychluje proces samovznícení. 
Uhlí skladujte odděleně od ostatních paliv a vždy zvlášť novou navážku 
od staré. V jeho blízkosti zamezte umístění zdrojů tepla – rozvody trubek 
od topení, páry nebo teplé vody. Pozor na zatékání vody do uskladněné-
ho paliva. Při naskladnění nově dovezeného paliva kontrolujte, zda nedo-
chází k nárůstu teploty. Kontroly by měly probíhat u nově dovezeného pa-
liva každý den, později v týdenních intervalech. Samovznícení se projeví 
vytvářením vodní páry, dýmu nebo zvýšením teploty. Při prvním zpozoro-
vání zvyšující se teploty proveďte ochlazení uhlí přeházením nebo přene-
sením na volné místo, kde se rozestře do vrstvy vysoké 0,25 – 0,5 m a ne-
chá vychladnout. 

Příprava topidel na zimní provoz
Máte před zimou vyčištěná kamna a seřízený kotel topení? Topná sezó-

na se už zanedlouho rozeběhne, počasí ještě dovoluje napravit zanedbané! 
Splněny by měly být zejména předepsané povinné revize a kontroly. Zvláš-
tě důležité je to u uživatelů plynového kotle, u nichž je stanovena povin-
nost jednou za rok zajistit kontrolu celého spalovacího procesu, čistotou 
hořáků počínaje a funkcí pojistkového ventilu či termostatu konče.

Topí-li se pevnými palivy, zanesený komín přináší nejen špatné hoření, 
ale i nebezpečí vznícení sazí. Zvláštní nároky jsou opět požadovány u ply-
nových kotlů. U nich je nutná jak čistota komínových průduchů tak pře-
depsaného tahu komína. A pozor! Odpovědnost za stav komínu (jako sou-
část domu) nemá kominík, ale majitel objektu.

VÁNOČNÍ OBDOBÍ – každoročně trápí nejen hasiče a proto veřejnost 
varují před vznikajícím nebezpečím

Každoročně vyjíždějí profesionální i dobrovolní hasiči v kraji na řadu 
požárů typických pro období Vánoc a konec roku. Mezi tyto požáry řadí-
me události vzniklé nejčastěji od zapálených svíček nebo od zábavní pyro-
techniky. Výjimkou nejsou ani požáry vzniklé od velmi populárních a me-
zi veřejností rozšířených aromalamp. 

Svíčky se používají nejen samostatně, ale často jako součást dekora-
ce adventních věnců nebo vánočních stromků. Blízkost dalších hořlavých 
materiálů zvyšuje riziko rozšíření požáru a další možné nebezpečí.

Hasiči se tedy snaží poukázat na častý problém, a tím je nedbalost lidí 
při manipulaci s otevřeným ohněm, neopatrnost při zapalování svíček 
a lamp, jejich nesprávné umístění, stejně jako nesprávné používání zábav-
ní pyrotechniky. Nezodpovědný přístup uživatelů je nejčastější zjištěnou 
příčinou vzniku těchto požárů.

Lidé vůbec nečtou příbalové letáky ke kupovanému zboží, kde bývá uve-
deno, jak s výrobkem bezpečně zacházet a jak ho správně používat. To 
přináší v praxi celou řadu chyb a možností vzniku požáru. Veřejnost pod-
ceňuje tyto problémy a nevěnuje jim dostatečnou pozornost. Řada požá-
rů vzniká i při hře dětí, a proto je nutné děti poučit o možném nebezpečí.

V případě vzniku požáru je nutné zachovat „chladnou hlavu“ a co nej-
rychleji jednat. Nejen přivolat na pomoc hasiče (150,112), ale pokusit se 
požár i uhasit.

Všem čtenářům Kvasických novin přeji krásné 
a veselé vánoční svátky, v novém roce hodně 

štěstí, zdraví a k tomu trošku více životní pohody 
než tomu bylo letos. 

Věřím, že se budeme setkávat opravdu jen 
při těch akcích, kde nebudou houkat hasiči 

či záchranná služba.
za SDH Kvasice Radek Smolinkaza SDH Kvasice Radek Smolinka

Z činnosti SDH Kvasice
Někteří členové SDH Kvasice se zúčastnili nultého volej-

balového ročníku v Kostelanech. Jednalo se o turnaj mezi 
dobrovolnými hasiči z okrsku Kvasice. Náš sbor reprezen-
tovala dvě družstva, která ve svých skupinách obsadila třetí 
místa. Tím jsme byli vyřazeni z dalších bojů. Přesto jim dě-
kuji za dobrý sportovní výkon.
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Restaurace Sokolovna
pořádá 

v pátek 19. ledna 2007
Diskotéku

Začátek akce ve 20.00 hod.
Několik DJ´s z Hodonínska

Rave, techno, house, mix ……
A překvapení na místě

Základní organizace Českého zahrádkářského svazu 
v Kvasicích

připravuje na sobotu 20. ledna 2007 již čtvrtý ročník

KOŠTU PÁLENEK
Připravte si vzorky svých destilátů na košt 

a přijděte si vyměnit zkušenosti
 z přípravy této lahodné kapaliny.

Další informace se včas dozvíte z upoutávek.

TJ SOKOL KVASICE 

Vás zve na 

ŠIBŘINKOVOU ZÁBAVU

 sobota 10. února 2007
20.00 hodin - sál Sokolovny

k tanci a poslechu hraje EXDUO
vstupné 50,- Kč, masky vstup zdarma

tombola a občerstvení zajištěno

TJ SOKOL KVASICE 
A KŘESŤANSKÁ FARNOST

zvou všechny děti na

DĚTSKÉ ŠIBŘINKY 

neděle 11. února 2007

15.00 hodin – sál Sokolovny

SOUTĚŽE PRO DĚTI, BOHATÁ TOMBOLA
DISKOTÉKA

Restaurace Sokolovna 
pořádá

v pondělí 25. prosince 2006
turnaj v elektronických šipkách

7. ročník Memoriálu Radima Hutaře 
o putovní pohár

začátek v 18.00 hod.
Hodnotné ceny

Bohaté občerstvení zajištěno

TJ SOKOL KVASICETJ SOKOL KVASICE

Vás zve na IV. ročník

VÁNOČNÍHO BĚHU KVASICEMIVÁNOČNÍHO BĚHU KVASICEMI

 pátek 29. prosince 2006, 13.00 hodin
před Sokolovnou

Myslivecký ples
dovoluje si Vás pozvat

na tradiční

Kvasice 27. 1. 2007, 20.00 hod.
sál Sokolovny

Hudba: KM Big band - Otto Šaler
��bohatá tombola ��kvalitní nápoje
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Společenská kronika

Životní jubileum

Děti narozené srpen - říjen 2006                              
Tomáš Směja srpen Mírová
Daniel Kožela říjen Parková

Sňatky uzavřené v měsíci červenec - září 2006          
Zbyněk Baďura a Bohdana Javornická - červenec
(oprava údajů z Kvasických novin 3/2006)
Rostislav Mahdal a Markéta Kučová - září
Martin Minařík a Žaneta Vlčková - září

Blahopřejeme spoluobčanům, kteří v období od 1. 1. 2007 do  
31. 3. 2007 oslaví krásné životní jubileum.

Dovolujeme si upozornit, že tuto rubriku považujeme za spo-
lečensky prospěšnou a právně nezávadnou. Pokud si občané, kte-
ří se dožívají životního jubilea, nepřejí být zveřejněni, žádáme je, 
aby písemně nebo ústně tuto skutečnost oznámili matrikářce paní 
Marii Horové.

Uváděni jsou jubilanti při dosažení věku 60, 65, 70, 75, 80, 85, 
90, 95, 100...

Leden                                                                                              
Jiří Beránek  Zahradní  60 let
Marie Tesaříková  Nová  70 let
Ludmila Brázdilová  Krajina  70 let
Eliška Hofírková  Krajina  60 let
Slavomíra Bečicová  Horní  65 let
Zdeňka Nováková  Horní  75 let
Jindřiška Pavlíková  Kroměřížská  70 let
Pavel Dohnalík  Kroměřížská  60 let
Ludmila Zapletalová  Bělovská  75 let
Zdenka Nakládalová  Nová  85 let

Únor                                                                        
Blanka Konečníková  Parková  80 let
Karel Kadlík  Husova  65 let
Rostislav Koutňák  Parková  65 let
Milan Pastrňák  Husova  60 let
Oldřiška Megelová  Bělovská  80 let
Oldřiška Bohunová  Mírová  60 let
Václav Cífka  Včelín  60 let
Anděla Dočkalová  Kroměřížská  70 let
Vladimír Kuchař  Osmek  85 let
Josef Štanglica  Krajina  65 let

Navždy nás opustili                                                                                           
srpen 2006 - říjen 2006

Vojtěch Vlasatý  Krajina srpen
Miroslav Mikulášek  Parková srpen
Růžena Doleželová  Příčná srpen
Anežka Davidová  Dolní srpen
Františka Kuchařová  Parková srpen
Věra Sedláčková  Cukrovar září
Milan Huličník  Parková září
Dagmar Karasová  Družstevní říjen
Božena Křejčířová  Parková říjen
Stanislav Machala  Mírová říjen

Březen                                                                                             
Růžena Smýkalová  Mariánov  75 let
František Radoch  Mariánov  80 let
Marie Švecová  Krajina  70 let
Cecilie Řezníčková  A. Dohnala  75 let
Alois Gregor  Družstevní  65 let
Josef Tinka  M. Krasického  60 let
Božena Mišurcová  Parková  85 let
Marie Vaculíková  Příčná  70 let
Vincenc Kavečka  Mariánov  65 let
Miroslav Skácel  Nový Dvůr  60 let
Věra Bartůsková  Zahradní  75 let
Jiřinka Zlámalová  Zahradní  85 let

Uzávěrka příštího vydání novin je 25. 2. 2007
Vydavatel: Obec Kvasice
Náklad: 700 Ks
Redakční rada: Renáta Nelešovská, Hana Kyselá a Aleš Judas
Tisk: HART Press spol. s r.o. Otrokovice
Evidenční číslo: MK ČR E 14182

UPOZORNĚNÍ: Redakce Kvasických novin nezodpovídá za správnost úda-
jů uveřejněných v rubrice Společenská kronika. Údaje poskytuje Matrika 
Obecního úřadu Kvasice.

Už víte kam pojedete 
v zimě lyžovat? 

Nebo už přemýšlíte o letní dovolené?
Nemůžete si vybrat kam vyrazit?

 Cestovní agentura 

Daniel Linnert 
je zde pro Vás každý den!

 Zavolejte, přijdeme za Vámi a poradíme Vám!
Daniel Linnert, 

tel: 731 709 387 

info@kolemsveta.com, 
www.kolemsveta.com

Daniel Kožela
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Štěstí tomu, kdo ho nemá.
Lásku tomu, kdo je sám.

Zdraví všem, kdo nemocni jsou.
Něhu těm, co za krásou jdou.

Slepým sílu slunečních paprsků.
Opuštěným srdce, 

která pro ně budou bít.
A všem na Vánoce a v novém roce pocit,

že je krásné žít.
Výbor TJ Sokol Kvasice

Jen zanotuješ koledu
a je tu vůně po medu.

Štědrovečerní vzácná chvíle,
v končině krásně černobíle, 
kde pod chodidly vrže mráz

a my jsme dětmi zas.

Šťastné vykročení do roku 2007 
přejí děti a zaměstnanci MŠ Kvasice.

Jako mávnutím kouzelného proutku, ať promění se 
Vánoce Vám všem v ty nejkrásnější dny z celého roku. 

Ať ztratí se všechen smutek, žal, zloba a Vaše srdce 
zahltí radost, štěstí, láska, spokojenost a neopustí Vás 

ani v novém roce 2007.
Milena Hájková

Všem občanům Kvasic přeji krásné prožití 
svátků vánočních, hodně tolerance a lásky. 
Do nového roku 2007 hlavně zdraví, štěstí 

a osobní pohodu.
Karel Kunovský

Vážení spoluobčané,
blíží se čas vánoční a novoročních přání. I já bych 

vám všem chtěl popřát zdraví, štěstí a spokojený ro-
dinný život. Jako člen zastupitelstva bych si přál pro 
vás všechny šťastný život v naší obci. Zároveň vám 
děkuji za důvěru, kterou jste mi vyjádřili u komunál-

ních voleb.
MgA. Oldřich Šebestík

Veselé svátky vánoční,
šťastnou cestu z půlnoční,

pod stromečkem dárků dosti,
kapra co má málo kostí, 
na Silvestra hezký tanec, 

po půlnoci pevný krok
a pak šťastný Nový rok

vám přeje 
Jana Šišková

Chtěl bych popřát svým spoluobčanům 
hezké a příjemné prožití svátků vánočních, 

pevné nervy a dobré zdraví 
do nového roku 2007.

Jaroslav Chudoba

Vážení spoluobčané,
přeji vám příjemné pozastavení a pohodu 

v nadcházejících dnech vánočních. V novém roce 
hodně osobních úspěchů a životního optimismu.

Zdeněk Zapletal

Hezké prožití svátků vánočních, hodně štěstí 
a zdraví v roce 2007 a dobrou spolupráci občanů 

s obecním úřadem přeje
Jaroslav Malenovský

Vážení spoluobčané, v tento sváteční čas Vám přeji 
hodně pohody a spokojenosti. V novém roce pevné 

zdraví a splnění všech přání 
přeje                                                                              

František Špíšek

Krásné prožití svátků vánočních v rodinném kruhu 
svých nejbližších, dětem bohatou nadílku a v novém 

roce 2007 hodně zdraví, štěstí a lásky 
přeji všem lidem.

Šiška Richard
Milí občané Kvasic a čtenáři Kvasických novin,

přeji vám krásné a klidné prožití vánočních svátků 
v novém roce štěstí, zdraví, lásku 

a v osobním i pracovním životě hodně úspěchů.
Renáta Nelešovská

Přeji všem příjemné a ničím nerušené prožití svátků 
vánočních a do nového roku 2007 pracovní 

i osobní úspěchy.
Zdeněk Kohout 

Kéž pokoj, který přinášejí Vánoce, zůstane ve vašich 
srdcích i v jednání po celý příští rok.

Ing. Pavel Ševčík

Vážení spoluobčané, 
chtěla bych vám popřát krásné a spokojené Vánoce, pohodu 
a klid v duši. Dětem dárky, které si přejí a jejich rodičům ra-
dost z rozzářených dětských očí. Do nového roku přeji Vám 

všem hlavně zdraví, štěstí, rodinnou pohodu a lásku svých nej-
bližších.

Libuše Staňková

Přání organizací a zastupitelů


